

မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်

မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်သည် အလွန်များပြား ကြီးမားမြင့်မြတ်၏။
ဘဝသမ္ပတ္တိအကျိုးပေးသန်သော ကောင်းသောကံတကာတည်းတွင်
ဤမေတ္တာကံသည် အထွတ်မြတ်ဆုံး၊ အသာဆုံးတည်း။ မေတ္တာကံကို
တုပြိုင်နိုင်သော ကံဟူ၍ မရှိပေ။

သေကျွတောင်ဆရာတော် ဦးတိလောက



ဒုတိယသမ္ပတ ဦးဉာဏ်ထွန်း ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးနှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာအစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး ပြန်လည်ရောက်ရှိ

မြန်မာနိုင်ငံ၌ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးနှင့် ကုမ္ပဏီလီမိတက်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုဘဏ်၌ နိုင်ငံခြားငွေစာရင်းဖွင့်လှစ်ရေးနှင့် အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်နိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့

စာမျက်နှာ - ၃

၂၀၁၆ ခုနှစ်အစောပိုင်းတွင် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် နိုင်ငံခြားဘဏ်လိုင်စင်များ မြန်မာနိုင်ငံ ထုတ်ပေးမည်

သုတ

ပြည်ပရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုများဆွဲဆောင်ရန်မျှော်လင့်ချက်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံက ၂၀၁၆ ခုနှစ်အစောပိုင်းတွင် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် နိုင်ငံခြားဘဏ်လိုင်စင်များ ထုတ်ပေးမည်ဟု မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က ပြောကြားသည်။

ဩစတြေးလျ၊ ဂျပန်၊ မလေးရှား၊ တရုတ်၊ စင်ကာပူနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံများမှ လိုင်စင်ရရှိပြီးသောဘဏ်များကို လိုင်စင်သစ်ထုတ်ပေးရာတွင် ရွေးချယ်မည်မဟုတ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုအကြိမ် လိုင်စင်သစ်ထုတ်ပေးရာတွင် အိမ်နီးချင်းတိုင်းပြည်များနှင့် အရေးပါသောကုန်သွယ်မှု မိတ်ဖက်နိုင်ငံများမှဘဏ်များကို ဦးစားပေးမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ၌ ပြည်ပဘဏ်များအား လိုင်စင်ထုတ်ပေးမှုမှာ ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က ပြည်ပဘဏ်ကူးအစား လိုင်စင်များအောင်မြင်စွာ ထုတ်ပေးနိုင်မှုကြောင့်ဖြစ်သည်။

ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၏ အချက်အလက်များအရ ယခုဘဏ္ဍာနှစ် ပထမအစုနှစ်လအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၌ ပြည်ပတိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃ ဒသမ ၅၈ ဘီလီယံထိ ရောက်ရှိခဲ့သည်။

ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က လိုင်စင်ရရှိခဲ့သောဘဏ်များမှာ တရုတ်နိုင်ငံမှ အိုင်စီဘီဘဏ်၊ စင်ကာပူနိုင်ငံမှအိုစီဘီဘီနှင့် ယူအိုဘီဘဏ်များ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံမှ ဩစတြေးလျနှင့် နယူးဇီလန်ဘဏ်အုပ်စု၊ မလေးရှားနိုင်ငံမှမေဘဏ်၊ ထိုင်းနိုင်ငံမှ ဘန်ကောက်ဘဏ်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ မစ်ဆူဘီရိုဘဏ်၊ ဆူမီတိုမိုဘဏ်နှင့်မီဇူဘီဘဏ်တို့ဖြစ်သည်။ လိုင်စင်လျှောက်ထားလိုသောဘဏ်များမှာ မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကိုယ်စားလှယ်ရုံး တစ်ရုံးရှိရန် သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတစ်ရုံးဖွင့်လှစ်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။

ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုးဆောင်ရွက်မှု မိနစ်ပိုင်းအတွင်း ဆောင်ရွက်ပေးရန် ညွှန်ကြားထား

စာမျက်နှာ - ၅



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနတွင် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုး ဆောင်ရွက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။

အသစ်တစ်ဖန် ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန်မည့် လင်္ဂလမ်းတိုက်ခန်းများ

ရွှေတိဂုံစေတီတော် မြောက်ဘက်မုခ် ခြေတော်ရင်းနှင့် မလှမ်းမကမ်း လင်္ဂလမ်းနှင့် ရွှေဂုံတိုင်လမ်းထောင့်ရှိ အဝါရောင်တိုက်ကြီးများတွင် သူတို့မိသားစုနေထိုင်ခဲ့သည်မှာ သူ့သက်တမ်းတစ်လျှောက်ပင်ဖြစ်သည်။

ဖခင်ဖြစ်သူမှာ အငြိမ်းစား ကျန်းမာရေးဆရာဝန်ကြီးဖြစ်ပြီး ယခုအခါ ဆုံးပါးသွားခဲ့ပြီ။ လွန်ခဲ့သည့် နှစ်နှစ်ခန့်က သူတို့တိုက်တန်းတွေကို အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းအဖြစ် အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန်အတွက် ခေတ္တပြောင်းရွှေ့စေခဲ့သည်။

ယခုလကုန်တွင်တော့ သူ၏ဖခင် ဆရာဝန်ကြီး မကွယ်လွန်မီကပင် နိုင်ငံတော်က အငှားချဝန်ထမ်းအိမ်ရာအဖြစ်ရရှိထားခဲ့သည့် အဆိုပါနေရာတွင် အသစ်ထွက်ပေါ်လာခဲ့သော တိုက်ကြီးဆီသို့ သူပြောင်းရွှေ့နိုင်တော့မည်။

မူလတိုက်ဝါကြီးများကို ဖြိုဖျက်ကာ အသစ်တည်ဆောက်မည်ဟုသိရစဉ်က နေထိုင်ရေးအတွက် ပူပန်စွာ

သတင်းဆောင်းပါး - ခင်ရတနာ၊ ဓာတ်ပုံ - မေဦးမိုး

စိတ်လှုပ်ရှားခဲ့မိသော်လည်း ပြန်လည်ပေးအပ်မည့်အပြင် အိမ်ရာစီမံကိန်း ပြန်လည်ဖော်ဆောင်စဉ် အိမ်ငှားရမ်းနေထိုင်ရေးအတွက်ပါ စီစဉ်ပေးထားခြင်းကြောင့် အဆင်ပြေကြောင်း အငြိမ်းစားဆရာဝန်ကြီး၏ သားဖြစ်သူက ပြောသည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

နိုင်ငံတော်အမျိုးသမီးများပြိုင်ဆိုင်သည့် ISO လက်မှတ်ရရှိထားပြီး စိတ်ချရုံပြည် ခြောက်လှည့်ဆန္ဒများသက်သေခံပြုနိုင်သည့် ၅၅% ဖြေခံထားသည့် ဝါယာချိတ်အပြည်

SIGMA ဖျော်စစ်မီးကြိုးများ

ဘေးကင်းစိတ်ချ လုံခြုံမှုရစေ

SIGMA ဝါယာ

Royal Electric အမှတ်(၁၇၁)၊ (၂၁) လမ်း၊ (အလယ်ဘလောက်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ၀၉-၈၆၀၆၇၄၇၊ ၅၁၄၆၇၄၇၊ ၀၀-၂၄၉၀၉၉၊ ၂၄၂၁၀၀

Aye Electric အမှတ် (၁၇၁)၊ (၃၀) လမ်း၊ (အလယ်ဘလောက်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ၀၉-၈၆၀၆၇၄၇၊ ၅၁၄၆၇၄၇၊ ၀၀-၂၄၉၀၉၉၊ ၂၄၂၁၀၀

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများအကောင်အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ဗန်ကောက် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ ကျင်းပသည့် ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများအကောင် အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာ ပဉ္စမအကြိမ် မြန်မာ-ထိုင်း ပူးတွဲ အဆင့်မြင့်ကော်မတီအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ သည့် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းနှင့် ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီတွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့ သူဝဏ္ဏဘူမိလေဆိပ်မှ ထိုင်း လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာခဲ့ပြီး ညပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြရာ(ယာဉ်) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး အထူးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ယန္တရား (SPV) အစည်းအဝေးကို St. Regis Hotel ၌ ကျင်းပရာ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင် များနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံမှ အမျိုးသားစီးပွားရေး၊ လူမှုရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဘဏ်အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ကြပြီး မြန်မာ နိုင်ငံ၌ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် ကုမ္ပဏီလီမိတက် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုဘဏ်၌ နိုင်ငံခြားငွေစာရင်းဖွင့်လှစ်ရေးနှင့် အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်နိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



● ကျော့ဖုံးမှ
ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲ ရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ပူးတွဲ တာဝန် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးခင်အောင်မြင်၊ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် (ရေ) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်ရုံး (ကြည်း)မှ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ် ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ မိတ္ထီလာတပ်နယ် မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက် ကြသည်။
ရှေးဦးစွာ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ပူးတွဲတာဝန် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးခင်အောင်မြင်က လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင် အခမ်းအနားနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် တပ်မတော်

ပါကြောင်း၊ တပ်မတော်ကို ခေတ်မီ တပ်မတော် (Standard Army) ဖြစ်စေရေး တည်ဆောက်လျက်ရှိရာ တွင် တပ်ဖွဲ့အလိုက်၊ တစ်ဦးချင်း အလိုက် အရည်အချင်းရှိသူများ ဖြစ်အောင် လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်သွား ရန်လိုကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ လေယာဉ် များ တပ်တော်ဝင်နိုင်ခြင်းသည် တပ်မတော်(လေ)အတွက် တိုက်စွမ်း အား တိုးတက်လာစေမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတာဝန်ကို ပြည့်ပြည့်ဝဝ ထမ်းဆောင်နိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လေယာဉ်၊ ရဟတ် ယာဉ်များကို အန္တရာယ်ကင်း ဘေးရှင်းစွာ ပျံသန်းမောင်းနှင်ပြီး နိုင်ငံတော်နှင့် တပ်မတော်အတွက် အကျိုးရှိအောင် လေ့ကျင့်သုံးစွဲကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ယခုဝယ်ယူဖြည့် တင်းပေးလိုက်သည့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး စစ်သည်တော် ကျင့်ဝတ်ပါ “မိမိ

ခွဲခြား၍မရကြောင်း၊ တပ်မတော် သည် ပြည်ပကျူးကျော်မှုနှင့် ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများ ချုပ်ငြိမ်းနိုင်ရေးအပြင် အမျိုးသား နိုင်ငံရေးတာဝန်များကိုလည်း ထမ်း ဆောင်ခဲ့ရကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်း၊ တိုင်းရင်း သား ပြည်သူအကျိုးစီးပွားကို ဖော်ဆောင်ပေးခြင်းနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ဖူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် အမျိုးသား နိုင်ငံရေး အကြောင်းအရာများဖြစ် ကြောင်း၊ ထိုသို့ လုပ်ဆောင်ခြင်းသည် နိုင်ငံအရေး တာဝန်ထမ်းဆောင် ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးတာဝန်၊ အမျိုးသား နိုင်ငံရေးနှင့် နိုင်ငံအရေးကိစ္စများ တွင် မှန်မှန်ကန်ကန် တာဝန် ထမ်းဆောင်ကြရန် တိုက်တွန်း ပြောကြားသည်။

အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရ လက်ဆောင်များ ပေးအပ်သည်။ ဆက်လက်ပြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင်က ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ရေ) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်းအား တပ်တော်ဝင် အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပေးအပ်သည်။ ယင်းနောက် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အခမ်းအနား အထိမ်း အမှတ် လေယာဉ်များ သရုပ်ပြ ပျံသန်းအလေးပြုခြင်းပြုလုပ် ရာ ပထမဦးစွာ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး

က စွန့်ပုံသဏ္ဍာန် အုပ်ဖွဲ့ပျံသန်းခြင်း၊ လေယာဉ်အမျိုးအစား မတူညီသော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ် တစ်စင်းနှင့် အမောင်းသင်လေယာဉ် လေးစင်းတို့က မတူညီကြသည့် လေယာဉ်ငါးစင်း အုပ်ဖွဲ့ပျံသန်းခြင်း၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ် တစ်စင်းနှင့် အမောင်းသင် ဂျက် တိုက်လေယာဉ် လေးစင်းတို့က အမျိုးအစား မတူညီကြသည့် လေယာဉ် ငါးစင်းဖြင့် မြားခေါင်း ပုံသဏ္ဍာန် အုပ်ဖွဲ့ပျံသန်းခြင်းတို့ ဖြင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် အား ပျံသန်းအလေးပြုကြသည်။ ယင်းနောက် လေယာဉ်ကျွမ်းထိုး

ပြကြသည်။ ထို့နောက် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ)နေ့ အထိမ်းအမှတ် အဖြစ် ဇီဝိတဒါန ငှက်လွှတ်ခြင်း ဆောင်ရွက်ရာ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင် များက ငှက်အကောင်ရေ ၆၈ ကောင် ကို ဘေးမဲ့လွှတ်ပေးကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင် များသည် တပ်တော်ဝင်လေယာဉ် နှင့် ရဟတ်ယာဉ်များအား အမွှေး နံ့သာများ ပက်ဖျန်းပေးကြပြီး လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။ ယင်းနောက် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အခမ်းအနားအောင်မြင် ခြင်းအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မီးရှူး မီးပန်းများ ပစ်လွှတ်ကြပြီး စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် (၆၈) နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဓာတ်ပုံပြခန်းနှင့် အမှတ်တရပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က မောင်းနှင် ပျံသန်းခဲ့သော လေသူရဲများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်ပြီး ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်သည်။



ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ယနေ့ပဉ္စမအကြိမ် တပ်တော်ဝင် လွှဲပြောင်းပေးမှုအပါ အဝင် စုစုပေါင်း လေယာဉ် ငါးမျိုး (၃၇ စင်း)နှင့် ရဟတ်ယာဉ် သုံးမျိုး (ကိုးစင်း)တို့ကို တပ်မတော်(လေ)သို့ အောင်မြင်စွာ လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ ခေတ်မီအင်အား တောင့်တင်းရန် ခေတ်မီ စစ်လက် နက်ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်ရမည် ဖြစ်သကဲ့သို့ ယင်းပစ္စည်းများကို ကိုင်တွယ်အသုံးပြုနိုင်မည့် အရည် အချင်းရှိသော စစ်သည်တော်များ မွေးထုတ်ပေးခြင်းသည်လည်း အရေး

လက်နက်ကို ခင်မင်မြတ်နိုးပါ” ဆိုသည့်အတိုင်း လေယာဉ်၊ ရဟတ် ယာဉ်များကို စည်းကမ်းစနစ်ကျနစွာ ဖြင့် ကိုင်တွယ်ပျံသန်းဆောင်ရွက်ပြီး တပ်မတော်၏ဂုဏ်ကို မြှင့်တင်ဆောင် ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း။ တပ်မတော်(လေ)၏ သမိုင်း ကြောင်းတွင် ပြည်ပကျူးကျော်မှုများ၊ ပြည်တွင်းသောင်းကျန်းမှုနှိမ်နင်းရေး များ၌ တပ်မတော်(ကြည်း)တပ်မတော် (ရေ)၊ ပြည်သူတို့နှင့်အတူလက်တွဲပြီး ရွှပ်ရွှပ်ချွံချွံ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ သည်ကိုတွေ့ရှိရကြောင်း၊ တပ်မတော် သမိုင်းသည် နိုင်ငံတော်သမိုင်းနှင့်

ယင်းနောက် စစ်ဦးစီးအရာရှိချုပ် (လေ) ဗိုလ်မှူးချုပ်မောင်မောင်ကျော် က လေယာဉ်နှင့် ရဟတ်ယာဉ်များ အား တပ်တော်ဝင်အဖြစ် ကြေညာ သည်။ ထို့နောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေး မှူး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ပူးတွဲတာဝန် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးခင်အောင်မြင်က (၆၈) နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်

ရဟတ်ယာဉ် တစ်စင်းက တပ်မတော် (ကြည်း)အလံကိုချိတ်ဆွဲပြီး ကျန် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ရဟတ်ယာဉ် နှစ်စင်းက တပ်မတော် (ရေ၊ လေ) အလံများကို အသီးသီးချိတ်ဆွဲ ပျံသန်းကာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်အား ပျံသန်းအလေးပြုကြ သည်။ ထို့နောက် လေယာဉ်အမျိုးအစား အလိုက် အချိန်ကိုက်ပျံသန်း အလေး ပြုခြင်းကို သရုပ်ပြရာ ရဟတ်ယာဉ် သုံးစင်းက အင်္ဂလိပ်အက္ခရာ V ပုံစံ အုပ်စုဖွဲ့ပျံသန်းခြင်း၊ Group အုပ်ဖွဲ့ တွင် အမောင်းသင်လေယာဉ် ငါးစင်း

သရုပ်ပြအစီအစဉ်ကို ပြသရာ အမောင်းသင် လေယာဉ်နှစ်စင်း အုပ်ဖွဲ့လျက် ထောင်လျက်ကျပြခြင်း၊ အင်္ဂလိပ်အက္ခရာ ၈ ပုံသဏ္ဍာန် နှစ် စင်းတွဲ ပျံသန်းသရုပ်ပြခြင်း၊ နောက်ပြန် ကျွမ်းထိုး နှစ်စင်းတွဲသရုပ်ပြခြင်း၊ ဘေးလိုမှကျွမ်းထိုး နှစ်စင်းတွဲ သရုပ် ပြခြင်း၊ ရှေ့တစ်စင်းအား နောက်မှ လိုက်၍ ဝိုင်းပတ်ကျွမ်းထိုးခြင်း၊ လေယာဉ်အား တိမ်းစောင်းဒီဂရီ အများဆုံးဖြင့် နှစ်စင်းတွဲ ကွေ့ပြခြင်း နှင့် လေယာဉ် နှစ်စင်းခွဲထွက်ပြီး လေယာဉ်ပြေးလမ်းပေါ်သို့ ပြန်လည် ဆင်းသက်ခြင်းတို့ကို ပျံသန်းသရုပ်

ပြကြသည်။ ထို့နောက် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ)နေ့ အထိမ်းအမှတ် အဖြစ် ဇီဝိတဒါန ငှက်လွှတ်ခြင်း ဆောင်ရွက်ရာ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင် များက ငှက်အကောင်ရေ ၆၈ ကောင် ကို ဘေးမဲ့လွှတ်ပေးကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင် များသည် တပ်တော်ဝင်လေယာဉ် နှင့် ရဟတ်ယာဉ်များအား အမွှေး နံ့သာများ ပက်ဖျန်းပေးကြပြီး လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။ ယင်းနောက် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အခမ်းအနားအောင်မြင် ခြင်းအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မီးရှူး မီးပန်းများ ပစ်လွှတ်ကြပြီး စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် (၆၈) နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဓာတ်ပုံပြခန်းနှင့် အမှတ်တရပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က မောင်းနှင် ပျံသန်းခဲ့သော လေသူရဲများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်ပြီး ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်သည်။ ယနေ့တွင် ကျရောက်သော (၆၈) နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနား၌ အရက်ဆွမ်းကပ်ခြင်းနှင့် စစ်ရေးပြ အခမ်းအနားတို့ကို ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင် ဦးဆောင်၍ ကျင်းပ ခဲ့ကြောင်းလည်း သတင်းရရှိ သည်။ (မြဝတီ)



မြတ်နိုးနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံးသောအာကာသယာဉ်များ နိုင်ငံတကာ အာကာသစခန်းယာဉ်သို့ ထွက်ခွာ

လန်ဒန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
မြတ်နိုးနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံးသောအာကာသယာဉ်များ တစ်ဦးလိုက်ပါသွားသည့် ဆိုယုစ် ခုံးယုံယာဉ်ကို ကာဇက် စတန်းနိုင်ငံ ဘေကီနူး အာကာသစခန်းမှ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင်လွှတ်တင်လိုက်ကြောင်း ရိုက်တာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။
မြတ်နိုးနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံးသောအာကာသယာဉ်များမှာ တင်မော်သီနိုင်ဂျယ်ပီယာကေး ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ဥရောပအာကာသအေဂျင်စီ၏ အာကာသယာဉ်များလည်း ဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေး ကင်ညာ၌ ကျင်းပ

နိုင်ဂျီဘီ ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးအဖွဲ့ဝင် (WTO)နိုင်ငံများမှ ဝန်ကြီးများအဆင့်အစည်းအဝေးကို ကင်ညာနိုင်ငံ နိုင်ဂျီဘီ မြို့တော်၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်က စတင်ကျင်းပခဲ့ပြီး ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းပညာဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားသော သွင်းကုန် ပစ္စည်းအချို့အပေါ်တွင် စည်းကြပ်ကောက်ခံသည့် အခွန် အကောက်များကို ပယ်ဖျက်ရန်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါအစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံပေါင်း ၁၆၂ နိုင်ငံမှ ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီးများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။
ဂျပန်၊ အမေရိကန်၊ ဥရောပသမဂ္ဂ(အီးယူ)၊ တရုတ်နှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံတို့ အပါအဝင် စီးပွားရေးကောင်းမွန်သည့် နိုင်ငံပေါင်း ၅၄ နိုင်ငံတို့သည် အဆင့်မြင့်နည်းပညာဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားသောကုန်ပစ္စည်း ၂၀၁ မျိုးကို အခွန် အကောက်ပေးခြင်းမှ ပယ်ဖျက်ရေးအတွက် သဘောတူညီချက်ရရှိရန် ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းပစ္စည်းများတွင် ဗီဒီယိုကင်မရာများ၊ ဒီဗီဒီစက်များ၊ ရုံးလုပ်ငန်းသုံး မိတ္တူစက်များနှင့် ဆေးပညာရပ်ဆိုင်ရာပစ္စည်းကိရိယာများ ပါဝင်သည်။
ဂျပန်ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီး မိုတူး ဟာရာရှိက ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးမှုမှာ နောက်ဆုံးအဆင့်သို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယခုဆွေးနွေးပွဲတွင် ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ရမည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း သတင်းထောက်များကို ပြောကြားသည်။ ဂျပန်ကုမ္ပဏီအတော်များများသည် အဆင့်မြင့်နည်းပညာနယ်ပယ်တွင် အောင်မြင်မှုများ ရရှိနေပြီး ယခုဆွေးနွေးပွဲရလဒ်ကြောင့် ကုန်ပစ္စည်းပိုမို တင်ပို့နိုင်ရေးအတွက် အထောက်အကူရရှိနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်လျက်ရှိသည်။
ဝန်ကြီးများသည် ကုန်သွယ်မှုဆိုင်ရာ နယ်ပယ်ကဏ္ဍ ရှစ်ခုတွင် သဘောတူညီမှုရရှိရေးကို ရည်ရွယ်သည့် ဒိုဟာ ပတ်လည်လွတ်လပ်စွာကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ အနာဂတ် ဆွေးနွေးပွဲများနှင့် ပတ်သက်၍လည်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ WTO ဝန်ကြီးများအဆင့် အစည်းအဝေးကို ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်ထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
အင်န်အိတ်ချီကေ။



ယီမင်ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲ ကုလသမဂ္ဂ ကမကထပြုမှုဖြင့် ဆွစ်ဇာလန်၌ ကျင်းပ



ဂျီနီဗာ ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ယီမင်နိုင်ငံ၏ စစ်ရေးပဋိပက္ခအဆုံးသတ်စေရန် ရည်ရွယ်သည့်ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲကို ဆွစ်ဇာလန် နိုင်ငံ၌ ဒီဇင်ဘာ၁၅ရက်တွင် စတင်ကျင်းပကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောကြားသည်။
ကုလသမဂ္ဂက ကမကထပြုကျင်းပသော ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲသည် ယီမင်၌ ပဋိပက္ခအဆုံးသတ်စေမည့် ဖြေရှင်းချက်တစ်ရပ်ရရှိရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ အာမက်ဖော်ဇီကသတင်းထောက်များအား ပြောကြားသည်။
အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲကို ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံရှိ အမည်ဖော်ပြခြင်းမရှိသော နေရာတစ်နေရာတွင် ကုလသမဂ္ဂ၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။ ယီမင်နိုင်ငံ၌ထာဝရ အပစ်အခတ်ရပ်စဲမှု ဖြစ်ပေါ်လာစေရန် ကုလသမဂ္ဂက မျှော်မှန်းသည်။
ယီမင်နိုင်ငံ၌ ငြိမ်းချမ်းရေးအခွန်ရည်တည်တံ့ပြီး စနစ်တကျ နိုင်ငံရေးအသွင်ကူးပြောင်းမှုရှိရေးမှာ အရေးကြီးကြောင်း ဂျီနီဗာ၌ပြုလုပ်သော သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ၌ ကုလသမဂ္ဂ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ပြောကြားသည်။
ရိုက်တာ။

Shaheen 1A တိုက်ချင်းပစ်ခုံးကျည် ပါကစ္စတန် အောင်မြင်စွာစမ်းသပ်

အစ္စလာမာဘတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ကိုလိုမီတာ ၉၀၀ ထိ ရောက်ရှိနိုင်သော ထိပ်ဖူး အမျိုးမျိုးသယ်ဆောင်နိုင်စွမ်းရှိသည့် တိုက်ချင်းပစ်ခုံးကျည် စမ်းသပ်ပစ်ခတ်မှုတစ်ခုကို ပါကစ္စတန်နိုင်ငံက အောင်မြင်စွာလုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ပါကစ္စတန်စစ်ဘက်ကပြောကြားသည်။
Shaheen 1A ဟုအမည်ပေးထားသောစမ်းသပ်မှုမှာ တိုက်ချင်းပစ်ခုံးကျည်စနစ်၏ မြောက်မြားလှစွာသော ပုံစံနှင့် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာကန့်သတ်ချက်ဘောင်များကို ပြန်လည်သက်သေပြရန်ရည်ရွယ်ကြောင်း စစ်တပ်ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ခုကပြောကြားသည်။
အာရေဗျပင်လယ်အတွင်း ပြုလုပ်ခဲ့သည့် ယခုစမ်းသပ်မှုမှာ ရက်သတ္တပတ်အတွင်း ပါကစ္စတန်၏ ဒုတိယ အကြိမ်မြောက် ခုံးကျည်စမ်းသပ်မှုဖြစ်ကာ ယင်းစမ်းသပ်မှုအား မဟာဗျူဟာမြောက်တပ်ဖွဲ့မှ အကြီးတန်း အရာရှိများ၊ သိပ္ပံပညာရှင်များနှင့် မဟာဗျူဟာမြောက် အဖွဲ့အစည်းများမှ အင်ဂျင်နီယာများက စောင့်ကြည့်လေ့လာခဲ့ကြောင်း အဆိုပါ ထုတ်ပြန်ချက်က ဆိုသည်။
တိုက်ချင်းပစ်ခုံးကျည် အောင်မြင်စွာစမ်းသပ်နိုင်မှုကို ပြောင်မြောက်သောသမိုင်းမှတ်တိုင်စိုက်ထူနိုင်မှု အဖြစ် သိပ္ပံပညာရှင်များနှင့်အင်ဂျင်နီယာများအား ပါကစ္စတန် သမ္မတနှင့် ဝန်ကြီးချုပ်တို့က လှိုက်လှဲစွာ အသိအမှတ်ပြုချီးကျူးခဲ့ကြသည်။
Shaheen 1A ၏ ခေတ်မီသောပုံထိန်းစနစ်က တိကျမှုမြင့်မားသော ခုံးကျည်စနစ်ဖြစ်စေကြောင်း မဟာဗျူဟာမြောက်စီမံကိန်းများဌာနခွဲမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မာဇာလူမီးလ်က ပြောကြားသည်။ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၏ မဟာဗျူဟာမြောက် စွမ်းပကားများမှာ ဒေသတွင်းငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေးဆန္ဒအပေါ် အခြေခံကြောင်း ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြားသည်။
ဆင်ဟွာ။

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း မြောက်ကိုရီးယားက အဏုမြူဖောက်ခွဲစမ်းသပ်မှုနှင့် ရေငုပ်သင်္ဘောမှ ခုံးကျည်ပစ်ခတ်မှုပြုလုပ်နိုင်ဟု တောင်ကိုရီးယား ပြောကြား

ဆိုးလ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ကိုရီးယားဒီမိုကရက်တစ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ (မြောက်ကိုရီးယား)သည် လာမည့်၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း၌ အဏုမြူစမ်းသပ်ဖောက်ခွဲမှုနှင့် ရေငုပ်သင်္ဘောမှ ခုံးကျည်ပစ်ခတ်စမ်းသပ်ပစ်ခတ်မှုတို့ကိုပြုလုပ်ရန်ကြိုးပမ်းမည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်း တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက်၏ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်ပြောကြားချက်ကို ကိုးကား၍ ယွန်ဟပ်သတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။
တောင်ကိုရီးယားကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဟန်မင်ကို သဘာပတိအဖြစ်ဆောင်ရွက်သော တပ်မှူးကြီးများအစည်းအဝေးတွင် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဟန်နှင့်အခြားစစ်ဘက်ခေါင်းဆောင်များက မြောက်ကိုရီးယား၏ လက်နက်နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
ယခုနှစ် နှစ်ဝက်အတွက်ကျင်းပသော အထက်တန်း တပ်မှူးကြီးများ၏ အစည်းအဝေးတွင် လုံခြုံရေးအခြေအနေ၊ တပ်ဖွဲ့များ၏ စွမ်းဆောင်ရည်နှင့် ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ယင်းအစည်းအဝေးသို့ တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက်အရာရှိ ၁၅၀ ခန့် တက်ရောက်ကြသည်။
ယခုနှစ်အောက်တိုဘာလအတွင်းက တောင်ကိုရီးယား ထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့က လွှတ်တော်အမတ်များအား တင်ပြရာတွင် မြောက်ကိုရီးယားအနေဖြင့် အဏုမြူစမ်းသပ်ဖောက်ခွဲရေးအတွက် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နေသော်လည်း လတ်တလောဖောက်ခွဲစမ်းသပ်မည့် လက္ခဏာမတွေ့ရဟု ဖော်ပြခဲ့သည်။
မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် အဏုမြူစမ်းသပ်ဖောက်ခွဲ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ တတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) တတိယအကြိမ် အစည်းအဝေးဒုတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဟော်ရီဇွန်ဟိုတယ်၌ ဆက်လက်ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင် မူကြမ်းရေးဆွဲရေးကော်မတီ (FPDDC) က လုပ်ငန်းပြီးမြောက်မှု အခြေအနေကို တင်ပြဆွေးနွေးပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်တွင် ဆွေးနွေးရန် ကျန်ရှိသည့် အခန်းများနှင့် အချက်များအားဆွေးနွေးခြင်း၊ အတည်ပြုခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်း

ရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ အစိုးရအဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်း၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းရင်းသားလက်နက် ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ အစုအဖွဲ့ကိုယ်စားလှယ် ကရင်အမျိုး သားအစည်းအရုံး (KNU) အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဖဒိုစောကွယ်ထူးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေး နွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံရေး ပါတီများအစုအဖွဲ့ကိုယ်စားလှယ် ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (မြန်မာ)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသုဝေဇန့် အစုအဖွဲ့ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) တတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

(၄၁)နှစ်မြောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ ရန်ကုန်ရခိုင်ဓမ္မာရုံ၌ ဆင်နွဲ့

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၄၁)နှစ်မြောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေတိဂုံဘုရား အရှေ့ဘက်မုခ်အနီး ရခိုင်ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပသည်။

သတင်း - မင်းသစ်
တတ်ပုံ - ကောင်းမြတ်နိုင်



“ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့က ရခိုင်တိုင်း ရင်းသားတွေအတွက် အင်မတန်မှ တန်ဖိုးရှိတဲ့ နေ့တစ်နေ့ပါ။ ရန်ကုန်မှာ ရခိုင်တိုင်းရင်းသား သုံးသိန်းလောက် ရှိတယ်။ ရန်ကုန်မှာရှိတဲ့ ရခိုင်တွေ ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ကိုကျင်းပခြင်းအား ဖြင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ဖော်ဆောင် တယ်။ တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် မိတ်ဆွေတိုးပွားတယ်”ဟု ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ရခိုင် တိုင်းရင်းသားရေးရာ ဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်က ပြောသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ကို ၁၉၇၄ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ပြည်နယ် အဆင့်သို့ သတ်မှတ်ခဲ့ပြီး ပထမ အကြိမ် ရခိုင်ပြည်နယ် ပြည်သူ့ အတည်ပြုရေးအတွက် ဆန္ဒခံယူပွဲ စတင်ကျင်းပသည့် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် ကိုလည်း ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ကြောင်း အဆိုပါ အခမ်း အနားမှ သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ ကို ၁၉၇၅၊ ၁၉၇၆ နှင့် ၁၉၈၀ ခုနှစ် များတွင် ကျင်းပခဲ့ပြီး ယခုအစိုးရ လက်ထက်ကာလ ၂၀၁၀ နောက်ပိုင်း မှစ၍ သုံးကြိမ်မြောက် ပြန်လည် ကျင်းပလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရခိုင်

တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဇော် အေးမောင်က ပြောသည်။

၂၀၁၀ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ရခိုင်ပြည် နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုနှင့် စပ်လျဉ်း ပြီး ဦးဇော်အေးမောင်က “ရခိုင် ပြည်နယ်က အများကြီးဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်လာတယ်။ လျှပ်စစ်မီးတွေလည်း နေရာအတော်များများမှာ ရနေပြီ။ အရင်တုန်းက လျှပ်စစ်တစ်ယူနစ်ကို ငွေကျပ် ၆၀၀ ကျော်ပေးရတယ်။ အခု တစ်ယူနစ်ကို ၃၅ ကျပ်ဖြစ်သွားတယ်။ ဒါ တိုးတက်မှုပါ။ ရန်ကုန်-စစ်တွေ လမ်းလည်း ဖြီးသွားပြီ။ ရထားလမ်းတွေ လည်း လုပ်နေတယ်။ ဘတ်ဂျက်တွေ လည်း တော်တော်ချပေးတယ်။ အရင်ကထက်စာရင် တော်တော်များ များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပါတယ်”ဟု သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့ တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ် တိုင်းရင်းသားကျေးရွာတွင် ရခိုင်ရိုးရာ ကစားနည်းဖြစ်သည့် ကျင်ပြိုင်ပွဲများ၊ ခေတ်လေးခေတ် ဝတ်စားဆင်ယင်မှု ပြိုင်ပွဲများ၊ ရခိုင်ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှု အကများဖြင့်လည်း စည်ကားသိုက် မြိုရွာကျင်းပခဲ့သည်။

“ကျင်ရိုးရာဆိုတာ တခြားရိုးရာတွေ

နဲ့မတူဘူး။ ရှေးနှစ်ပေါင်းများစွာ ကတည်းက ပေါ်လာတာ။ ကျားပေါ် ယင်နားတော့ ယင်ကိုကျားက ဖမ်းတဲ့ နည်း၊ ကျားပေါ် ယင်မနားအောင် ဖမ်းတဲ့နည်းပါ။ ရှေးတုန်းက စစ်သူ ကြီးတွေကိုလည်း ကျင်ကစားနည်း ဟု ကျင်ကစားနည်းပြိုင်ပွဲခွိုင် ကိုမောင်မောင်သန်း (ခ) ဝတ်ရာဇာက ပြောသည်။

“ရခိုင်သားနဲ့ ကျင်ကစားနည်းက ခွဲလို့မရဘူး။ ကျင်ကျင်ရခိုင်သား ကြိုက်တဲ့ကျင်ဆိုတဲ့ စကားပုံလည်း ရှိတယ်။ ရခိုင်သားမှန်ရင် ငယ်ငယ် ကတည်းက ကျင်ကစားကြတယ်။ ကျင်ကစားနည်းက အဖမ်း တစ်ယောက်၊ အခံတစ်ယောက်၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ပွဲတော်တွေအပြင် အလှူပွဲ၊ ရှင်ပြုပွဲကစား ကျင်ကစား နည်းကိုထည့်သွင်းကစားတယ်”ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောသည်။

“ရန်ကုန်မြို့မှာ ရခိုင်ပြည်နယ် နေ့ကိုကျင်းပတာ လူအားငွေအား နေရာအခက်အခဲတွေ ကြုံရပေမယ့် မျိုးချစ်စိတ်တစ်ခုတည်းနဲ့ လုပ်မယ် ဆိုပြီး ဖြစ်မြောက်အောင် လုပ်ခဲ့ကြ တယ်။ လူငယ်တွေကို ရခိုင်ယဉ်ကျေးမှု စိတ်ဝင်စားလာအောင်၊ ရခိုင်သမိုင်း

ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးသို့ နှစ်လအတွင်း နိုင်ငံခြားသားတစ်သိန်းကျော် ရောက်ရှိဖူးပြန်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြတ်ကြီးသို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ နှင့် နိုဝင်ဘာလ နှစ်လအတွင်း နိုင်ငံခြားသားတစ်သိန်းကျော် ရောက်ရှိ ဖူးပြန်ကြသည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အောက်တိုဘာလတွင် အများဆုံးရောက်ရှိသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသား ၁၂၅၈၇ ဦး အပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ ကျော်မှ နိုင်ငံခြားသား ၄၆၄၈၂ ဦး ရောက်ရှိပြီး နိုဝင်ဘာလတွင် အများဆုံးရောက်ရှိသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသား ၁၄၉၁၁ ဦး အပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ ကျော်မှ နိုင်ငံခြားသား ၅၈၉၂၆ ဦး ရောက်ရှိရာ နှစ်လအတွင်း နိုင်ငံခြားသားစုစုပေါင်း တစ်သိန်းကျော်(၁၀၅၄၁၈ ဦး) ရောက်ရှိ ဖူးပြန်ကြသည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကိုချစ်)

ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုးဆောင်ရွက်မှု မိနစ်ပိုင်းအတွင်း ဆောင်ရွက်ပေးရန် ညွှန်ကြားထား

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သက်တမ်းတိုးဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ နှစ်ပုံတင်ပြလာပါက လိုင်စင်သက်တမ်းတိုးကုန်ကျငွေကျပ် ၃၀၀၀ ထက် မပိုသော ငွေပေးသွင်းမှုဖြင့် မိနစ်ပိုင်းအတွင်း ဆောင်ရွက်ပေးရန် ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ညွှန်ကြားထားကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မည်သည့်မြို့နယ်တွင်မဆို ယာဉ်မောင်း လိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများ အဆင်ပြေလွယ်ကူ ချောမွေ့ရန်နှင့် ငွေကုန်သက်သာစွာဖြင့် အချိန်တိုအတွင်း ပြန်လည်ထုတ်ပေး နိုင်ရေးကို ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာတွင် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သက်တမ်း တိုးဆောင်ရွက်မှုများကို အချိန် ၁၅ မိနစ်အတွင်းပြီးစီးအောင် ပြန်လည်ထုတ်ပေး နိုင်ရန်နှင့် လိုင်စင်ဓာတ်ပုံနှစ်ပုံတင်ပြပါက သက်တမ်းတိုးကုန်ကျငွေကျပ် ၃၀၀၀ ထက်မပိုသော ငွေပေးသွင်းခြင်းများကို အများပြည်သူများ သိရှိစေရန် အသိပေးကြော်ငြာခြင်း၊ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်းများဆောင်ရွက်၍ ကိုယ်တိုင် ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် လွယ်ကူစွာဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း အသိပေးရန် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးညွှန်ထွန်းအောင်က ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်က လမ်းညွှန် မှာကြားခဲ့သည်။

ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်နှင့် မော်တော်ယာဉ်မှတ်ပုံတင် သက်တမ်းတိုး ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကိုယ်တိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် လွယ်ကူစွာဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ပွဲစားများ ကိုယ်စားဆောင်ရွက်ခြင်းများကြောင့် မလိုလားအပ်သော ပြဿနာများမဖြစ်ပေါ်စေရန် အသိပေးကြေညာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး သတ်မှတ်နှုန်းထားများထက် ပိုမိုတောင်းယူမှု ပေးအပ်မှု များမရှိစေရန် အသိပေးလျက်ရှိသည်။ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုး ဆောင်ရွက်ရာတွင် သက်ဆိုင်ရာရုံးများသို့ လာရောက်ပြုလုပ်နိုင်ခြင်းမရှိ သူများအတွက် ရန်ကုန်ဘူတာကြီးတွင်လည်းကောင်း၊ ဝါးတန်းလမ်းရုံးတွင် လည်းကောင်း သက်တမ်းတိုးဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်ပေးနေကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ထုတ်ပေးထားမှုမှာ ၆၈၂၆၀၂ ဦးခန့်ရှိပြီး (က)လိုင်စင် ၂၉၈၈၄ ဦး၊ (က-၁)လိုင်စင် ၁၃၈ ဦး၊ (ခ) လိုင်စင် ၃၈၃၀၄၇ ဦး၊ (ဂ)လိုင်စင် ကိုးဦး၊ (ဃ)လိုင်စင် ၁၆၁၄၄၅ ဦး၊ (င) လိုင်စင် ၁၁၇၀ တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆုန်းလွင်

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံခြားသား အမြဲနေထိုင်ခွင့်လျှောက်ထားသူများအနက် စိစစ်အတည်ပြုပြီးသူများအား လူတွေ့ မေးမြန်းအကဲဖြတ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 မြန်မာနိုင်ငံတွင် နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့် လျှောက်ထားသူများအနက် နိုင်ငံခြားသားအမြဲ နေထိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟို ကော်မတီမှ စိစစ်အတည်ပြုပြီးသူများအား ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်ရှိ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီး ဌာန၌ လူတွေ့မေးမြန်းအကဲဖြတ်ခြင်းများပြုလုပ် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံခြားသား အမြဲနေထိုင်ခွင့်ပြုခြင်းဆိုင်ရာ အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယ ပိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကိုနှင့် ကော်မတီဝင်များက လူတွေ့ အကဲဖြတ်ခံရမည့် နိုင်ငံခြားသား အမြဲနေထိုင် ခွင့်လျှောက်ထားသူများအား တစ်ဦးချင်းတွေ့ဆုံ၍ ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ၊ ပြဋ္ဌာန်း

ထားသော နည်းဥပဒေများအပေါ် သိရှိလိုက်နာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအခြေအနေများကို မေးမြန်း ဆွေးနွေးကာ အကဲဖြတ်အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ကြသည်။

ယခုကဲ့သို့ လူတွေ့မေးမြန်းအကဲဖြတ်ခြင်းမှာ တတိယအကြိမ်ဖြစ်ပြီး ဗဟိုကော်မတီမှ စိစစ် အတည်ပြုပြီးသူ (မိသားစုဝင်များမပါ) ၃၄ ဦး အနက် ၂၈ ဦးနှင့် ယခင်လူတွေ့မေးမြန်းအကဲ ဖြတ်ရန် ကျန်ရှိသူ ၁၂ ဦးအနက် ကိုးဦး စုစုပေါင်း ၃၇ ဦးအား အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟို ကော်မတီဝင်များက တွေ့ဆုံမေးမြန်း အတည်ပြု ဆုံးဖြတ်ကြမည်ဖြစ်ပြီး ခွင့်ပြုသူများအား ဆက်လက် တင်ပြ ခွင့်ပြုချက်ရယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် နိုင်ငံခြားသား အမြဲနေထိုင် ခွင့်စနစ်ကို နိုင်ငံအတွင်း ကာလရှည်ကြာစွာ လာရောက်နေထိုင်လိုသည့် ကျွမ်းကျင်ပညာရှင် များ၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုသူများ၊ နိုင်ငံတော်၏ ပြုပြင်

ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပူးပေါင်းပါဝင် လိုသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားဟောင်းများအတွက် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူ၊ မြန်မာနိုင်ငံသားဟောင်းနှင့် ၎င်းတို့ နှင့် သွေးချင်းဆက်စပ်သော နိုင်ငံခြားသား စသည် ဖြင့် အမျိုးအစား လေးမျိုးခွဲခြား၍ နိုင်ငံတော်၏ လိုအပ်ချက်၊ သတ်မှတ်ထားသော အမှတ်ပေးစံနှုန်း စနစ်တို့အရ စိစစ်သုံးသပ်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိရာ လျှောက်ထားသူများအနက် ပထမအကြိမ်အဖြစ် ၁၂၅ ဦးအား နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့် လက်မှတ်နှင့် ကတ်ပြားများ ထုတ်ပေးပြီးဖြစ်ကြောင်း နှင့် ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ၄၄ ဦးအား လက်မှတ်နှင့် ကတ်ပြားများ လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ရေး အကြောင်းကြား ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



အဝင်များ၍ ဈေးနှုန်းကျဆင်းသော်လည်း လက်လီဈေးမြင့်တက်နေဆဲ ကြက်သွန်နီ

ရေစကြို ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 ရေစကြိုမြို့နယ်တွင် ယခုနှစ် ကြက်သွန်နီပေါ်ခါစ နိုဝင်ဘာ နောက်ဆုံး ပတ်နှင့် ဒီဇင်ဘာ ပထမပတ်အတွင်း ကြက်သွန်နီဥပွဲရုံအဖွဲ့ဈေးမှာ တစ်ပိဿာ ကျပ် ၂၀၀၀ မှ ၂၀၀၀-၂၂၀၀ ထိ အမြင့်ဈေးပေါက်ခဲ့သော်လည်း ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်နှင့် ၁၁ ရက်တို့တွင် ဥပွဲရုံဈေးမှာ တစ်ပိဿာကျပ် ၁၀၀၀-၁၁၀၀ ထိ ဈေးကျဆင်းခဲ့ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် တစ်ပိဿာကျပ် ၁၅၀၀-၁၆၀၀ သို့ ဈေးတက်လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“ကြက်သွန်နီပေါ်ခါစတော့ အဝင်လည်းနည်း၊ ဈေးလည်းကောင်းခဲ့ တာမှန်ပေမယ့် အခုကျတော့ ကြက်သွန်နီ အဝင်များလာတယ်။ တစ်ရက်နဲ့ တစ်ရက်ကို ပိဿာချိန် နှစ်ထောင်၊ သုံးထောင်လောက်ဝင်လာတယ်။ ကျွန်တော် တို့ကလည်း ပွဲစားဆိုတော့ ရန်ကုန်ဈေးနဲ့ ချိန်ညှိဝယ်ရတာဆိုတော့ အတက် အကျ မြန်တာပေါ့”ဟု ကြက်သွန်နီဥပွဲစားတစ်ဦးက ဆိုသည်။

“ကျွန်တော်တို့စိုက်တဲ့ ကြက်သွန်နီက စိုက်တာနောက်ကျတော့ ပေါ်ဦး ပေါ်စ ဈေးမရလိုက်ဘူး။ ဒီနေ့မှာလာရောင်းတော့ တစ်ပိဿာကျပ် ၁၅၀၀ ပဲရတယ်”ဟု သာဂေါင်ရွာမှ ကြက်သွန်နီလားရောင်းသူတစ်ဦးက ဆိုသည်။

ယခုကဲ့သို့ ကြက်သွန်နီဈေးများထိုးကျသွားသော်လည်း ရေစကြိုမြို့တွင် လက်လီရောင်းဈေးနှုန်းများမှာ အသစ်တစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၃၀၀၀ နှင့် အဟောင်းတစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၄၀၀၀ အထိ ဈေးမြင့်နေဆဲဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

“ကျွန်မတို့စားသုံးသူတွေကတော့ ဘာပစ္စည်းမဆို တက်လည်းတက်ဈေး၊ ကျလည်းကျဈေးနဲ့ ဝယ်ယူသုံးစွဲရတာပဲ။ ဒီနှစ်ကြက်သွန်နီဈေးကတော့ ခေါင်ခိုက်နေတာပဲ။ ကျွန်မအသက် (၅၃)နှစ်ရှိပြီ။ ခုလောက်ထိ ကြက်သွန်နီဈေး တက်တာမကြုံခဲ့ဖူးဘူး။ ခုလိုဈေးကြီးပေမယ့်လည်း ဝယ်စားနေရတာပဲ။ ဒါပေမယ့် အရင်ကထက်တော့ လျော့သုံးရတာပေါ့”ဟု ဈေးဝယ်လာသူ အိမ်ရှင်မတစ်ဦးက ပြောသည်။

လက်ပန်ချောင်ကျေးရွာအုပ်စုတွင် ရေတိုကင်များ ရေခန်းခြောက်မှုများဖြစ်ပေါ်

ကျောင်းကုန်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ကျောင်းကုန်းမြို့နယ် လက်ပန်ချောင် ကျေးရွာအုပ်စုတွင် ကိုယ်ပိုင်တူးထားသော ရေတိုကင်များ ရေခန်းခြောက်မှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုယ်ပိုင်ရေတိုကင်များသည် မြေအောက်ပေ ၁၈၀၊ ပေ ၂၀၀ ခန့် တူးထားသည့် ပိုက်များဖြစ်ပြီး ရေမထွက်သည်မှာ နှစ်ပတ်ခန့်ကြာမြင့်ပြီဖြစ် ကြောင်း၊ ရေခန်းခြောက်သွားသော ကျေးရွာခွဲများမှာ ခြောက်အိမ်တန်းရွာ၊ ထိပ်အုပ်ရွာ၊ တန်းလျားရွာ၊ ကျွန်းကလေးရွာ၊ လက်ပန်ချောင်ရွာနှင့် သံပွက်ရွာ စုစုပေါင်း ရွာခွဲခြောက်ရွာဖြစ်ကြောင်း ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြောသည်။

သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် အဆိုပါ လက်ပန်ချောင်ကျေးရွာ အုပ်စု ရွာခွဲခြောက်ရွာအား ရေရရှိရေး အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပါရန် ဒေသခံကျေးရွာနေပြည်သူများက မျှော်လင့်နေကြကြောင်း သိရသည်။

သစ်တောကဏ္ဍဆိုင်ရာ သုတေသနစာတမ်းပတ်ပွဲ ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန သစ်တော ဦးစီးဌာန သစ်တောသုတေသနနှင့် သစ်တောတက္ကသိုလ်တို့မှ သုတေသီပညာ ရှင်များ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် သစ်တောကဏ္ဍဆိုင်ရာ သုတေသနစာတမ်း ပတ်ပွဲကို ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၃၉) သစ်တောဦးစီးရုံးချုပ် အင်ကြင်းခန်းမ နေပြည်တော်၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး စိတ်ပါဝင်စားသူများ တက်ရောက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သုတေသနစာတမ်း အစောင် ၃၀ ဖတ်ကြား တင်သွင်းမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လွိုင်ကော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကယားပြည်နယ် လွိုင်ကော်မြို့ ခုတင်(၂၀၀)ဆံ့ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး အား ခုတင်(၅၀၀)ဆံ့ ပြည်သူ့ဆေးရုံ ကြီးအဖြစ်သို့ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီက လွိုင်ကော်မြို့ ခုတင်(၅၀၀)ဆံ့ ပြည်နယ်ပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီးတွင် ပြုလုပ်သည်။

လွိုင်ကော်ဆေးရုံကြီးကို ကယား ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဆေးရုံများ၏ ကုသရေးဗဟိုဌာနအဖြစ် ထားရှိပြီး မြို့နယ်၊ တိုက်နယ်ဆေးရုံများရှိ ဆရာဝန်၊ သူနာပြု၊ ကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းများ၏ ကုသရေးစွမ်းဆောင်မှု အရည်အသွေး တိုးတက်ရေးအတွက် ပိုမိုလေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဆေးရုံများ၏ ဖွဲ့စည်းပုံ တိုးချဲ့လာခြင်းကြောင့် ဒေသခံများ အတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း များပိုမိုရရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး ကျန်းမာ ရေးနှင့်ပတ်သက်သော အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းမှုဆိုင်ရာ အတတ် ပညာရှင်များလည်း ပိုမိုပေါ်ထွက်လာ မည်ဖြစ်ကြောင်း ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဦးရန်နိုင်မောင်က ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

ကယားပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ် အားလုံးမှ ပြည်သူများသာမက

လွိုင်ကော်မြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံအား ခုတင် (၅၀၀) ဆံ့အဖြစ် တိုးချဲ့ပွင့်လှစ်



ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက လွိုင်ကော်ဆေးရုံကြီးအတွင်းကြည့်ရှုပြီး ကျောက်ကပ် မကောင်း၍ သွေးသန့်စင်ခြင်း ကုသမှုခံယူနေသောလူနာအား ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

ကယားပြည်နယ်နှင့် ထိစပ်လျက်ရှိ သော ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့နယ် များမှ ပြည်သူများ အားကိုးအားထား ပြု၍ လာရောက်ကုသမှုခံယူလျက်ရှိ သော ဆေးရုံကြီးဖြစ်သည်နှင့်အညီ

တိုးတက်လာသော လူဦးရေ၊ ကောင်းမွန်လာသော လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး၊ ပွင့်လင်းလာမည့် နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးတို့ အပါအဝင် တိုးတက်လာသော ခေတ်စနစ်၏

သပိတ်ကျင်းမြို့၌ ကလေးမိခင်များအား ကျန်းမာရေးစစ်တမ်းကောက်ယူ

သပိတ်ကျင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦးလွင် ခရိုင် သပိတ်ကျင်းမြို့နယ် မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေး အသင်းနှင့် မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော

မိခင်နှင့် (၅)နှစ်အောက် ကလေး သေဆုံးမှုနှုန်း ကျဆင်းရေးအတွက် အသိပညာပေးပညာပေး စစ်တမ်း ကောက်ယူခြင်းကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက သပိတ်ကျင်းမြို့ ရွှေဝါဝင်း ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)



ကျန်းမာရေးဆရာမ ဒေါ်မာမာသင်း က အသိပညာပေးဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ကာ ကျန်းမာရေးအသိပညာ ပေးလက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေခဲ့ သည်။

အဆိုပါ စစ်တမ်းကောက်ယူမှုကို ကလေးမိခင် ၁၀၀ ခန့် စိတ်ပါဝင်စား စွာ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာဝင်းနိုင်က သပိတ်ကျင်း မြို့နယ်သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အတွင်း မိခင်နှင့်ကလေးသေဆုံးမှု ဒုတိယအဆင့်တွင်ရှိနေပြီး ကျန်းမာ ရေး အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများ တိုးမြှင့်လုပ်ကိုင်ရန် အကြံပြုဆွေးနွေး ခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာသူ ကလေးမိခင် များအား vitacee အားဆေး ကတ် ၆၀၊ Betex အားဆေး ကတ် ၅၀ နှင့် ဆေးစိမ်ခြင်ထောင်များ၊ အသုံး အဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးဝေခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

စိုးနိုင်ဝင်း(သပိတ်ကျင်း)

တူမီးသေနတ်ကိုင်ဆောင်လာသူ လှေကားပေါ်မှ ခလုတ်တိုက်လဲကျစဉ် ကျည်ပေါက်ထွက်သဖြင့် အောက်ဥရပ်နေသူအား ထိမှန်၍သေဆုံး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ် ရေငံကြီးကျေးရွာ၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၃ နာရီ ၅ မိနစ်ခန့်က ထွန်းဝင်းသည် အမဲပစ်ရန်အတွက် ပစ်ခတ်ရန် အသင့်ပြုလုပ်ထားသော တူမီးသေနတ် အားကိုင်ဆောင်၍ အမြင့်မြောက်ပေခန့်ရှိ လှေကားမှဆင်းလာစဉ် ခလုတ်တိုက်ပြီး လှေကား ပေါ်မှ လဲကျခဲ့သည်။

ထိုသို့လဲကျရာ ထွန်းဝင်းကိုင်ဆောင်ထားသည့် တူမီးသေနတ်

ကျည်ပေါက်ထွက်ကာ လှေကားရင်းတွင် အမဲပစ်ရန် ရပ်စောင့်နေသည့် သန်းနိုင်၏ ဝဲဘက်ဝမ်းဗိုက်အားထိမှန်ပြီး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် ဘုတ်ပြင်းပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ပို့ဆောင်စဉ် လမ်းတွင် သေဆုံးသွားသောကြောင့် သန်းနိုင်၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးမောင်စိုးက အရေးယူပေးရန် တိုင်တန်းသဖြင့် ထွန်းဝင်းအား ဘုတ်ပြင်းမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေး ယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ရဲပြန်ကြား)



လယ်ယာသုံး လက်တွန်းထွန်စက်နှင့် ခြောက်ဘီးယာဉ် မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိ

ကသာ ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကသာမြို့နယ် နတ်ရေတွင်းလမ်းခွဲတွင် လယ်ယာသုံးလက်တွန်းထွန်စက်နှင့် ခြောက်ဘီးယာဉ်မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိမှု ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ကသာမြို့ အမှတ် (၉)ရပ်ကွက် နတ်ရေတွင်းလမ်းခွဲရွေတွင် နတ်ရေတွင်းကျေးရွာ ယာဉ်မောင်းအောင်ဝင်း မောင်းနှင်လာသော လက်တွန်းထွန်စက်သည် နတ်ရေတွင်းကျေးရွာ အရှေ့မှအနောက်သို့ မောင်းနှင်နေစဉ် လမ်းခွဲကျေးရွာဘက်မှ ကသာမြို့အနောက်ဘက်သို့ မောင်းနှင်လာသော ယာဉ်မောင်း (စုံစမ်းဆဲ) ခြောက်ဘီးယာဉ်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင် တိုက်မိ၍ ယာဉ်မောင်း အောင်ဝင်းတွင် ခြေသလုံးကျိုးပဲ့ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ရာ ဒု-ရဲမှူး ရန်နိုင် ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့မှ တိုင်တန်းထားရှိသဖြင့် ကသာရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ငွေအိုး(ကသာ)

ယာဉ်နောက်ဆုတ်စဉ် တိုက်မိ၍ သေဆုံး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့နယ် အမှတ်(၇၆) ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့(မြိတ်)မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မြိတ်ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွား၍ ဒဏ်ရာရရှိသူတစ်ဦး ရောက်ရှိနေကြောင်း သတင်းအရ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲခန့်က သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့သည်။

ထိုသို့စစ်ဆေးရာ ယင်းနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီ မိနစ် ၄၀ ခန့်က မြိတ်မြို့ အင်းလေးကန်ရပ် သဲ/ကျောက်ရောင်းဝယ်ရေးခြံဝင်းနေ သန်းဝင်းသည် YGN 6G/.....MITSUBISHI ကင်တာယာဉ်အား သဲများတင်ပြီး နောက်ဆုတ်စဉ် ကားနောက်ဘက်တွင် ထိုင်နေသော မြိတ်တောင်ကျေးရွာနေ ယာဉ်နောက်လိုက် ကျော်ဦးက ကားစက်နှိုးသံကြား၍ ထရပ်လိုက်စဉ် ကား၏ဝဲဘက် နောက်ပိုင်းဖြင့် ဦးခေါင်းယာဘက်နားထင်အား ဝင်ရောက်တိုက်မိပြီး ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သဖြင့် ဆေးရုံသို့တင်ပို့ကုသစဉ် သေဆုံးသွားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသဖြင့် ယာဉ်မောင်းအား မြိတ်မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ရဲပြန်ကြား)

အောင်လံ ဒီဇင်ဘာ ၁၅
သရက်ခရိုင် ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် အောင်လံ-တောင်တွင်းကြီး ကားလမ်းတွင် ကုန်တင်ယာဉ်တစ်စီး အရှိန်လွန်တိုင်းမှောက် ခဲ့၍ ယာဉ်မောင်းသေဆုံးခဲ့မှု ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေပိုင်းက ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သရက်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှ သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲက အောင်လံ-တောင်တွင်းကားလမ်းအတိုင်း အောင်လံမှ တောင်တွင်းဘက်သို့ ဆန်အိတ် ၆၀၀ တင်ဆောင်၍ ရန်ကုန်တိုင်း

(၁၈)ဘီးကုန်တင်ယာဉ် အရှိန်လွန်တိုင်းမှောက် ယာဉ်မောင်းသေဆုံး

ဒေသကြီး တိုက်ကြီးမြို့နယ် ကံကုန်းကျေးရွာ နေ မင်းမင်း မောင်းနှင်ပြီး ယာဉ်နောက်လိုက် ရဲကိုနှင့် လမ်းကြုံလိုက်လာသူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ ကျော်မင်းတို့ လိုက်ပါလာသည့် 9B/----- UD (၁၈)ဘီး မိုးပြာရောင်ယာဉ်သည် မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၃၄/၆)(၂၃၄/၇)ကြားအရောက်၌ အရှိန် မထိန်းနိုင်ဘဲ တိုင်းမှောက်ခဲ့သည်။

ယာဉ်တိုင်းမှောက်မှုကြောင့် မင်းမင်းတွင် ဒဏ်ရာများရရှိကာ သေဆုံးခဲ့ပြီး ကျော်မင်းတွင် (မစိုးရိမ်ရ)ဒဏ်ရာများ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ယာဉ်မောင်းအား ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် ကိုပင်နယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ထားကြောင်း သိရသည်။

(ကျော်ဇေယျ)

မော်လမြိုင်မြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄၀၀၀ခန့် သိမ်းဆည်းရမိ

မော်လမြိုင် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၈)မော်လမြိုင်မှ ဒု-ရဲမှူး နိုင်ထန်းမနားနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲက ဘားအံ-မော်လမြိုင်ကားလမ်း ကတိုးလမ်းခွဲ၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃၉၆၀ သိမ်းဆည်းရမိကြောင်း သိရသည်။

ရူးသွပ်ဆေးပြား ၂၀၀ စီပါ ၁၉ ထုပ်နှင့် ၁၆၀ ပါ တစ်ထုပ် စုစုပေါင်း ဆေးပြား ၃၉၆၀ အား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ ဆက်လက်စစ်ဆေးချက်အရ ဆေးပြားအထုပ် ၂၀ ကို တစ်ရွာတည်းနေ အာလီးယားထံမှ ငွေကျပဲသိန်း ၅၀ ဖြင့် အကြွေးဝယ်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအဖွဲ့သည် ယင်းနေ့က သတင်းအရ ကတိုးလမ်းမပေါ်တွင် စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် YAMAHA Super X-1 ဆိုင်ကယ်ဖြင့် ရောက်လာသူ ဦးမောင်ညွန့်(ခ) နိုးနိုးအား ရပ်တန့်ရှာဖွေစစ်ဆေးရာ စိတ်ကြွေး

ယင်းဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မူးယစ်ဆေးဝါးများ လက်ဝယ်တွေ့ရှိသူ ဦးမောင်ညွန့်(ခ)နိုးနိုးနှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက်သူများအား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသောဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (ဆက်နေမင်းအောင်)

NEW MOTION Travels & Tours. Advertisement listing travel packages and contact information.

သင့် သွေးဖြင့် အသက် ကယ်ပါ

Advertisement for a travel agency with phone numbers and service details.

Super Car Rental advertisement listing driver services and contact info.

Asia Dragon travel agency advertisement.

Modern Myanmar Travels advertisement listing hotel packages.

Advertisement for a service, possibly related to transport or logistics.

Advertisement for a service, possibly related to transport or logistics.

Advertisement for a service, possibly related to transport or logistics.

Lovely Myanmar Travels advertisement listing travel packages.

Table with 3 columns: Package Name, Price, and Details. Lists various travel packages and their costs.

Apex Alliance Travel & Tours advertisement listing travel packages and contact info.

ASIA KING advertisement listing travel packages and contact info.

Advertisement for a service, possibly related to transport or logistics.

Advertisement for a service, possibly related to transport or logistics.

Advertisement for a service, possibly related to transport or logistics.

လူ့စာ

ပြည်သူ့အသံ

တံတားမြို့နာရေးလမ်းမ ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးစေချင်

ရန်ကုန်(တောင်ပိုင်း)ခရိုင် ကျောက်တန်းမြို့နယ် တံတားမြို့ အမှတ်(၁) ရပ်ကွက် ဗဟိုလမ်းအား ပြုပြင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှတစ်ဆင့် အဆင့်ဆင့်တင်ပြအကူအညီတောင်းခံခဲ့ရာ တိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က အရှည်ပေ ၄၇၅ ပေ၊ အကျယ် ၁၀ ပေရှိ လမ်းခင်းပြုပြင်ရန် ခွင့်ပြုခဲ့သည်။

ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်တွင် တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က အဆိုပါလမ်းမအား ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ရန် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး လမ်းမကြီးကို ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးမည်ဟု ပြောကြားခဲ့သောကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများ ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာဖြစ်ခဲ့သည်။ တံတားမြို့ပေါ်တွင် ရပ်ကွက်လေးရပ်ကွက်ရှိပြီး ထိုလေးရပ်ကွက်မှ ပျက်စီးနေသော လမ်းများကို ပြုပြင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အကူအညီတောင်းခံခဲ့ကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများမှတစ်ဆင့် သိရသည်။ ပျက်စီးသွားသောလမ်းများကို ပြန်လည်ပြုပြင်ရန် အတည်ပြုခဲ့သော်လည်း အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်ရှိ နာရေးသွား ဗဟိုလမ်းမ ပြုပြင်ရန်ခွင့်ပြုချက်အစား ရန်ကုန်(တောင်ပိုင်း)ခရိုင် တွဲတွဲမြို့နယ် အမှတ်(၁)ရပ်ကွက် မဟာဗန္ဓုလမ်းပြုပြင်ရန် ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ကြောင်း တံတားမြို့အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးမှ အကြောင်းကြားလာသဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများ စိတ်မကောင်းဖြစ်ရသည်။

သက်ဆိုင်ရာမှ တံတားမြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက် နာရေးသွား ဗဟိုလမ်းမ



ကို ပျက်စီးခြင်းမရှိသောကြောင့် ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခဲ့သည်မှန်သော်လည်း အဆိုပါ နာရေးသွားလမ်းမှာ အမှန်တကယ်ပျက်စီးနေသည်။(အပေါ်ပုံ) ထိုလမ်းတွင် သေဆုံးသူတို့အလောင်းကို လှည်းဖြင့်တင်ကာ နာရေးပို့ဆောင်ကြရာ လမ်းပျက်စီးနေသောကြောင့် လှည်းမှောက်သွားမည်ကို ဒေသခံများ စိုးရိမ်နေကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် အဆိုပါလမ်းအား ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးပါရန် ဒေသခံပြည်သူများက လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တံတားကျော်လွင်

ကားပါကင်မှ ကျူးကျော်ဈေးသည်များရှင်းလင်းပေးပါရန်

လှိုင်မြို့နယ် (၉) ရပ်ကွက် လှိုင်ရတနာအိမ်ရာ တိုက် (၃)ရွှေကားပါကင်တွင် ထင်းရှူးသေတ္တာပုံးများနှင့် ထင်းများထားရှိ၍ အခိုင်အမာကျူးကျော်နေရာယူပြီး အကြော်၊ ရခိုင်မုန့်တီရောင်းချလျက်ရှိပါသည်။ ၎င်း၏အကြော်ညှော်နံ့ကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်တွင် ကျန်းမာရေးထိခိုက်ပြီး မီးဘေးအန္တရာယ်စိုးရိမ်ရပါသည်။ ထို့အပြင် ညစ်ညမ်းစွာပြောဆိုမှုများနှင့် ဆူညံစွာ အော်ဟစ်ရောင်းချမှုကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်မှ နားမခံသာဖြစ်ရပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါသောကြောင့် လိုအပ်သလို အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းဖယ်ရှားဆောင်ရွက်ပေးစေလိုပါသည်။

တိုက်ခန်းနေပြည်သူများ



သုံးခွမြို့ရှိ အောင်ဇေယျလမ်းမကြီးပြုပြင်စေချင်

ရန်ကုန်(တောင်ပိုင်း)ခရိုင် သုံးခွမြို့ရှိ အောင်ဇေယျလမ်းမကြီးသည် သုံးခွမှ သန်လျင်သို့သွားသော အဓိက လမ်းမကြီးတစ်ခုဖြစ်သည်။ အဆိုပါလမ်းမကြီးသည် ရာသီဥတုဒဏ်နှင့် ကာလကြာလာသည်နှင့်အမျှ မြို့တွင်း၊ မြို့ပြင်လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ လမ်းပိုင်းများသည် ယိုယွင်းပျက်စီးလာသဖြင့် ခရီးသွားပြည်သူများ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာကာ အဆင်မပြေမှုများဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း သိရသည်။

ပွင့်လင်းရာသီ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သော်လည်း ပြုပြင်ပေးမှုမရှိသောကြောင့် မော်တော်ယာဉ်၊ ဆိုင်ကယ်၊ ဆိုက်ကား၊ စက်ဘီးတို့မှာ ချိုင့်ခွက်များကို ရှောင်တိမ်း မောင်းနှင်သွားလာရသဖြင့် ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပွားနိုင်ခြင်း၊ စလစ်ဖြစ်ခြင်း၊ ခဲစများစင်ခြင်းတို့ကြောင့် အများပြည်သူသွားလာရေး အဆင်ပြေစေရန် အဆိုပါလမ်းကို သက်ဆိုင်ရာမှ အမြန်ပြုပြင်ပေးရန် ဒေသခံများက လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကိုကျော်(သုံးခွ)



စက်ရုံမှ ဖွံ့ဖြိုးမှုများကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်

လှိုင်သာယာစက်ရုံ (၇) (အမှတ် ၁၆/၁၇) ရန်ကြီးအောင်လမ်းရှိ စက်ရုံတစ်ရုံမှ ဖွံ့ဖြိုးမှုများ အနီးရှိစက်ရုံများသို့ နေ့စဉ်ကျရောက်နေပါသည်။ စက်ရုံ (၇)သည် အစားအသောက်လုပ်ငန်းများလုပ်ကိုင်သော စက်ရုံများဖြစ်ပါသည်။ ထိုဖွံ့ဖြိုးမှုများကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုများတွင် နေထိုင်အလုပ်လုပ်ကိုင်သောလူများ နေ့စဉ် အသက်ရှူလမ်းကြောင်းနှင့် မသန့်ရှင်းမှုများလည်း နေ့စဉ်ဖြစ်ပေါ်နေမှုများကြုံတွေ့နေရပါသည်။ သက်ဆိုင်ရာမှ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် ဖြေရှင်းပေးစေလိုပါသည်။

သန့်ရှင်းစေလိုသူ

ပျံကျကျူးကျော်ဈေးသည်များကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တာမွေမြို့နယ် မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက် ရာဇသင်္ကြန်လမ်းတစ်လျှောက်၌ အသားစိမ်း၊ ငါးစိမ်းသည်များနှင့် ပျံကျကျူးကျော်ဈေးသည်များ စည်းကမ်းမဲ့စွာဖြင့် နေရာယူပိုင်ရောင်းချနေပါသည်။

အသားစိမ်း၊ ငါးစိမ်းဈေးသည်များကြောင့် ငါးညှိနံ့များနှင့် အကင်သည်၊ ဆီကြော်သည်များကြောင့် ညှော်နံ့ဆိုးများကို ရပ်ကွက်အတွင်း ပြည်သူအများ နေ့စဉ်ခံစားရပြီး သက်ကြီးရွယ်အိုနှင့် ကလေးများ ကျန်းမာရေးထိခိုက်လာပါသောကြောင့် အမြန်ဆုံးရှင်းလင်း ဖယ်ရှားပေးပါရန် တင်ပြအပ်ပါသည်။

အနံ့ဆိုးမခံနိုင်သူ လမ်းသူလမ်းသားများ

ရေနုတ်ပြောင်း အမြန်ပြုစေလို

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ် အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်ရှိ သလ္လာဝတီလမ်း (ယခင်ယာဒ်လမ်း) ဝဲ/ယာ ရေနုတ်ပြောင်းများကို ကွန်ကရစ်မြောင်းအဖြစ်ပြုပြင်တည်ဆောက်နေသည်မှာ ငါးလခန့်ကြာပြီဖြစ်သော်လည်း ယနေ့တိုင် အပြီးသတ်အောင်လုပ်ဆောင်ခြင်း မရှိသေးပါ။ လမ်းအတွင်းနေထိုင်သူများထံမှ တစ်အိမ်လျှင် ငါးသိန်း၊ ၁၀ သိန်း၊ သိန်း ၂၀ အထိ အလှူငွေကောက်ခံထားခဲ့ပါသော်လည်း အပြီးသတ်အောင်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းမရှိသဖြင့် လမ်းဧရိယာကျဉ်းမြောင်းကာ မော်တော်ယာဉ်များ သွားလာရာတွင် အခက်အခဲဖြစ်နေပါသည်။ အမြန်ဆုံးပြီးစီးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်စေရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများအား တင်ပြလိုက်ပါသည်။

သလ္လာဝတီလမ်းသူ လမ်းသားများ

Large advertisement for LCCI (Level - I + II, III = 15% Dis) with a table of exam dates and times. The table includes columns for Level - I+II and Level - III (A) and Level - III (B) with specific dates and times for SAT, SUN, THU, FRI, MON, TUE, WED, and SUN.

Advertisement for a language school offering classes for 1000 Kyats. It lists Reception, Level (I), and Level (II) courses. It also mentions a 15% discount for LCCI Level (I), (II), and (III) students.

Advertisement for a language school offering classes for 1000 Kyats. It lists Level (I), Level (II), and Level (III) courses. It also mentions a 15% discount for LCCI Level (I), (II), and (III) students.

Advertisement for APS (အပူစီးပွားရေးသင်တန်းကျောင်း) with a list of courses and fees. Courses include Business English, Accounting, and Computer. Fees range from 100,000 to 200,000 Kyats.



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း

၁၅-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် လေကြောင်းအတတ်သင် လေတပ်စခန်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော် (လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင် အခမ်းအနား အောင်မြင်စွာကျင်းပ နိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း။
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)(ငြိမ်း)များ

GOLDEN STAR ခရီးသွားလုပ်ငန်း
ဂျာမနီ နိုင်ငံထုတ် MAN အဆင့်မြင့် ကားများဖြင့် ...
♦ ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ငွေဆောင်
Ph: 209200, 544383, 430480, 705968, 703448

ရွှေနဂါး
ကျိုက်ထီးရိုး(မှော်)
ချောင်းသာ (မှော်)
ငွေဆောင် (မှော်)
Ph: 209077, 209388

ဝင်း(စ်) အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ခရီးသွားလုပ်ငန်း
ချမ်းသာစေသာ ရာသီမှာ ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စိတ်ချမ်းသာစို့ ဝင်း(စ်) နှင့် ဝင်းထွက်စို့

ဗုဒ္ဓဂယာ ဘုရားဖူးခရီးစဉ် - ၇ ညအိပ် ၈ ရက်
(၂၄.၁.၂၀၁၆ ~ ၁.၂.၂၀၁၆) (၂၄.၂.၂၀၁၆ ~ ၂၆.၂.၂၀၁၆)

ပြည်ပ ခရီးစဉ်များ

- ဗုဒ္ဓဂယာ အထူးခရီးစဉ် (၃ ည / ၄ ရက်)
- စင်ကာပူ သီးသန့် (၃ ည / ၄ ရက်)
- ခန့်တောင် - မတ္တရာ (၅ ည / ၆ ရက်)
- စင်ကာပူ - မလေးရှား (၆ ည / ၇ ရက်)
- တန့်ငါး - တလောင် (၂ ည / ၃ ရက်)
- ကိုရီးယား (၅ ည / ၆ ရက်)
- ဟန်နိုင်းခရီးစဉ် (မူးဆက် ကမ်းခြေ / မတ်လ်ဒိုက် ကမ်းခြေ)

Wings International Travel & Tours Co.,Ltd
No.180, Ground Floor, U Chit Maung Road, Bahan Township, Yangon.
Phone: 01 544 277, 09 78 2230 681-5
www.wingstravel.tours @: sales@wingstravel.tours Hotline: 09 7878 111 22

ပျော်ဘွယ်မြို့ ပန်းခုံ(အထက)
(၂၀)ကြိမ်မြောက်အာစဂီယူပူဇော်မည်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်းခရိုင်၊ ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်၊ မြင်းဘက်ရပ်ကွက်ရှိ ပန်းခုံ(အထက)တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီး(၃၈)ဦးတို့အား ၃-၁-၂၀၁၆ရက်၊ ပန်းခုံ(အထက)ဓမ္မာရုံကြီးအတွင်းတွင် ပူဇော်ကန်တော့ကြမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်ဝေး/ရပ်နီးမှ ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားဟောင်းများ တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံသို့ ဆက်သွယ်လျှောက်ဆိုနိုင်ပါသည်-

(က) ဦးရန်မျိုးဝင်း	(နေပြည်တော်)	၀၉-၄၉၂၀၄၄၀၆
(ခ) ဦးညွန့်ဝင်းအောင်	(ပုဦးမနား)	၀၉-၄၉၂၀၉၀၇၆
(ဂ) ဦးခင်မောင်ဝင်း	(ရန်ကုန်)	၀၉-၇၃၁၈၈၁၆၃
(ဃ) ဦးမြင့်ဝင်း	(ရန်ကုန်)	၀၉-၅၀၂၉၇၅၁
(င) ဦးထွန်းဇော်မြင့်	(မန္တလေး)	၀၉-၅၁၈၇၁၀၅
(စ) ဦးအိအေး	(ဘိုကလေး)	၀၉-၈၅၉၅၁၅၂
(ဆ) ဒေါက်တာဝင်းမောင်	(ပျော်ဘွယ်)	၀၉-၅၁၆၃၈၀၉
(ဇ) ဦးတင်ဝင်း	(ပျော်ဘွယ်)	၀၉-၄၇၁၂၇၀၁၁
(ဈ) ဒေါ်ခင်ဆွေဝင်း	(ပျော်ဘွယ်)	၀၉-၄၀၂၆၇၄၈၅၄
(ည) ဦးကောင်းကြည်မြို့	(ပျော်ဘွယ်)	၀၉-၄၀၀၅၀၁၃၆

ပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

Asia Top 0943164118, 09421099574, 098635520

- ၁။ ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ညောင်ဦး၊ ပုဂံ၊ ပခုက္ကူ သီဟိုဠ်ရှင် Hotel Package 60000
- ၂။ တောင်ကြီး၊ ဘင်းလေး၊ မင်းတပ်၊ ကုလုံ၊ က လာ၊ ထမိုဝမ်း၊ ကတ္တူ Guest Package 65000
- ၃။ ထားဝယ်(ရှင်ကိုးရှင်)၊ မောင်းပကန်ကမ်းခြေ၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ကမ၊ စက်ဝဲ Guest Package 100000
- ၄။ မန္တလေး၊ မြင်းဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား Guest Package 65000 အပတ်စဉ်-ဇယားကြို

ကျိုက်ထီးရိုး(ခေ့စဉ်)/ချောင်းသာ (ခေ့စဉ်) ကား၊ လျှို့ဝှက် စီးနင်းခန်း စီစဉ်ပေးပါသည်။

Trumpet Travel & Tour

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နေရာထိုင်ခုံနှင့် အထူးအဆင့် အထူးအဆင့် Dec 19 ရက်နေ့ အစဉ်အဆင့် (၃၇၀၀၀)ကျပ် (၁၀)ဦးလျှင်(၁)အဆင့်ခရီးစဉ် ခရီးစဉ်များ (ညလမ်း၊ နံနက်၊ နေ့၊ ည) ပေးပါသည်။

ခရီးစဉ်များ
Ph: 09-43089536, 01-532238, 01-536975, 09-5182767

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် တူညီရိတ်စုံ (ခဲ/ဖွ/နက်ပြာ) ဝယ်ယူရန်ရှိပါသဖြင့် ပြည်တွင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံတင်ပေးရန်အတွက် - ၁၆-၁၂-၂၀၁၅

၃။ တင်ဒါပုံစံအရောင်းပိတ်မည့်ရက် - ၂၄-၁၂-၂၀၁၅

၄။ ကုမ္ပဏီ၏ အချက်အလက်တင်ပြရန် နောက်ဆုံးရက် - ၂၈-၁၂-၂၀၁၅

၅။ တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန် - ၃၀-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ

၆။ တင်ဒါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင် ကျပ်(၁၀၀၀၀/-)နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ လူကုန် ကူးမတားဆီးရန်နှင့် ရေထုတ်ဖွဲ့ရေး နှင့် အမှတ်(၃၈)တွင် နေထိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက တယ်လီဖုန်းနံပါတ် ၀၆၇-၄၁၁၃၁၄၊ ၀၉-၄၀၀၀၁၆၁၁ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရေးအဖွဲ့
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန

အထက(၁)ပိုင်တထောင် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ

အထက(၁)ပိုင်တထောင်တွင် ခေတ်အဆက်ဆက်တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ ကြသော ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ၁၅-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် အသက်(၆၀)ပြည့်ဦး အထက(၁)ပိုင်တထောင်တွင် တစ်ဆက်တည်း(၂)နှစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့သော ဆရာ၊ ဆရာမများအား ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၀ရက်၊ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈:၃၀နာရီမှ ၁၁:၃၀နာရီအထိ အထက(၁)ပိုင်တထောင် သင်ခန်းမတွင် နဝမ အကြိမ်မြောက် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

အပူဇော်ခံ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်း များအား ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် ကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများ လှူဒါန်းလိုပါက ကျောင်းအုပ်ကြီး(၀၁-၂၉၁၂၇၂)၊ ကိုဌေးဝင်းအောင်(၀၉-၅၀၂၄၇၈၀)၊ မသင်ထွန်း (၀၉-၅၀၂၆၆၇၇)၊ မနှင်းဝေယ် (၀၉-၇၃၁၄၃၃၆၀)၊ ကိုကျော်ထက်အောင်(၀၉-၉၇၆၄၁၀၆၉)သို့ ဆက်သွယ် လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

KING STAR အောက်ပါတာဝန်များလုပ်ဆောင်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။
ဖုန်း: 09 73049700
09 73047572

ကွန်ပျူတာအတတ်သင် 25000Ks

- Internet (8000Ks)
- I-Office 2010
- D.T.P
- Graphic Design
- A* Hardware

အချိန်ညှိပေးပါသည်။

WEBS IELTS, 4 Skills, Business English

အင်္ဂလိပ်စာသင်တန်းများ
095151398 လှည်းတန်း။

သင်တန်းတစ်ခုပြီးတိုင်း Cambridge တက္ကသိုလ်ကအောင်လက်မှတ် ရရှိမည်။
သင်ကြားသည့် ဆရာ-ဆရာမအင်အားစုံစုံပါသည်။
အင်္ဂလိပ်စာသင်တန်းတက္ကသိုလ်များဖြစ်သော The Open University, Cambridge, Business Schools များတွင် သွားရောက်၍ BA English, BSc, CAE, CPE, MBA အစရှိသည့်ဘွဲ့များကို ရယူခဲ့သည်။ အင်္ဂလိပ်စာတွင် (၁၀) နှစ်ကြာနေထိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အင်္ဂလိပ်စာနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကို ကိုယ်တိုင်ထိတွေ့ခွင့်ရခဲ့။

CONGRATULATIONS **MIC FC** အရှေ့တောင်အာရှအဆင့် AFF FUTSAL CHAMPIONSHIP 2015
2nd Runner Up and Fair Play Award

Myanmar Imperial College မှပေးစွားတည်ထောင်ထားသည့် MIC FC အသင်းသည် ထိုင်းနိုင်ငံ ဘန်ကောက်မြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် အရှေ့တောင်အာရှ အဆင့် AFF Futsal Championship 2015 ဖြိုင်ပွဲတွင် 2nd Runner Up နှင့် Fair Play Award ဆုတံဆိပ် ၂ ခုကိုရယူကာ ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် မြန်မာ့အားကစား ပုံရိပ်ကိုမြှင့်တင်ပေးနိုင်ခဲ့သည့် အတွက် Myanmar Imperial College မှအထူးပင်ဂုဏ်ပုဒ်များပြုတင်ပေးခြင်းနှင့် ရွှေဆုတံဆိပ်လည်း မြန်မာ့အားကစား ဝေဟာကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်ဆက်လက်ကြိုးပမ်းနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။



ပထမအကြိမ် အာမခံလုပ်ငန်းပြပွဲ INSURANCE EXPO 2015



မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးအကြိမ် အာမခံလုပ်ငန်းပြပွဲကြီးအား ဖော်ပြပါအစီအစဉ်အတိုင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းပြပွဲတွင် မြန်မာ့အာမခံ အပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပုဂ္ဂလိက အာမခံ ကုမ္ပဏီများ၊ နိုင်ငံခြား အာမခံကုမ္ပဏီများ ၊ အခြားစီးပွားရေး ကုမ္ပဏီများ နှင့် နည်းပညာ ကုမ္ပဏီများ ပါဝင်ပြသသွားမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် မိဘပြည်သူများအားလုံးအခမဲ့ကြွရောက် ကြည့်ရှုလေ့လာနိုင်ရန် သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့် နေရာ - မြန်မာကွန်ဗင်းရှင်းစင်တာ (MCC) ၊ မင်းဓမ္မလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ကျင်းပမည့် နေ့ရက် - ၁၉.ဒီဇင်ဘာလ.၂၀၁၅ (စနေနေ့)
ကျင်းပမည့် အချိန် - နံနက် (၉) နာရီ မှ ညနေ (၅) နာရီ

မိမိတို့ဘဝ သာယာလှပဖို့ အာမခံထားကြစို့!

ပြပွဲလာသူများကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ကျန်းမာရေးအာမခံနှင့် ဓမ္မစတင်ယာဉ်အာမခံထားရှိသူများအား (၃၁-၁၂-၂၀၁၅) အထိ ကာလအတွင်း ပရီမီယံ၏ ၁၀% လျှော့နှုန်း လက်ခံပေးသွားပါမည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ကျောက်စိမ်းနှင့်တွင်းထွက်ကျောက်မျက်ရတနာဈေး (၃)ထပ်ခွဲ Shop House လူနေဆိုင်ခန်းများရောင်းချခြင်း ဆိုင်ခန်း ဝယ်ယူသူများ၏ အဆိုပြုချက်အရ နောက်ဆုံးငွေပေးသွင်းမည့်ရက်ကို (18.12.2015) ရက်နေ့ထိ ထပ်ခံတိုးမြှင့်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ ဆင်ရွာမြင်းပျားကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း တည်ဆောက်နေသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ကျောက်စိမ်းနှင့်တွင်းထွက် ကျောက်မျက်ရတနာဈေးဆိုင်ခန်းများ ရောင်းချရေးအတွက် (၁) အောင်ကောင်းကျော် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၂) ရတနာမြိုင် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၃) တော်ဝင်မြန်မာ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၄) ယူနိုက်တက်ရှီလ်အာရ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ (၅) တက်လမ်း ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်တို့၏ Marketing Department သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ဆိုင်ခန်းစာရင်းသွင်းပုံစံ (Slip) ရရှိထားသည့်ပိုင်ရှင်များသည် ဆိုင်ခန်းများရောင်းချရေး (Marketing Department) သို့ (၂၂.၁၁.၂၀၁၅) မှ (၁၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့ထိ နံနက် (၉)နာရီ မှ ညနေ (၆)နာရီအတွင်း လာရောက်ဆက်သွယ်ရပါမည်။ Marketing Department မှ ရောင်းချရေးဌာနတွင် သတ်မှတ်ထားသော စည်းကမ်းချက်များအား ဖတ်ရှုပြီး သဘောတူပါက စည်းကမ်းချက်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးရပါမည်။ စည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူပြီး လက်မှတ် ရေးထိုးသူများကို "ဘဏ်ငွေသွင်းခွင့်ချလွန်" ထုတ်ပေးပါမည်။

" Shop House လူနေဆိုင်ခန်း စလစ်ပြား ရယူထားသူများအနေဖြင့် (၁၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့ထိ နောက်ဆုံးထား၍ ကြိုတင်ငွေ ပေးသွင်းမှု မရှိပါက Shop House လူနေဆိုင်ခန်း ဝယ်ယူရန် အဆိုပြုထားသော စလစ်ပြားပိုင်ရှင်များအား ဆိုင်ခန်းဝယ်ယူခွင့် ပယ်ဖျက်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ "

၃။ Shop House လူနေဆိုင်ခန်း အကျယ်အဝန်း (20'x 30') (၃)ထပ်ခွဲအတွက် ကြိုတင်ငွေ (Deposit) ကျပ်သိန်း (၅၀၀) နှင့် (30'x 35') (၃)ထပ်ခွဲအတွက် ကြိုတင်ငွေ (Deposit) ကျပ်သိန်း (၈၀၀) ကို (၂၂.၁၁.၂၀၁၅) မှ (၁၈.၁၂.၂၀၁၅) ရက် အထိ နောက်ဆုံးထား ပေးသွင်းရပါမည်။

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ကျောက်စိမ်းနှင့်ကျောက်မျက်ရောင်ပယ်သူများ၊ ကျောက်စိမ်းနှင့်ကျောက်မျက် ဆက်စပ်သည့် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကျောက်စိမ်းနှင့် ကျောက်မျက်ရောင်ပယ်ရန် ပိတ်ဝင်စားသူများသည် ယခုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ Marketing Department အရောင်းဌာနသို့ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

၄။ စာရင်းပေးသွင်းပြီး ကြိုတင်ငွေများကို (၁၈.၁၂.၂၀၁၅)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပေးသွင်းရပါမည်။ (၁၉.၁၂.၂၀၁၅)ရက်နေ့၊ နံနက် (၉)နာရီမှ စတင်၍ ငွေပေးသွင်းပြီး သူများထံမှ (အဆိုပြုပုံစံရယူထားသူများ)ကို ဦးစားပေးမဲစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးပါမည်။ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း (၂၀.၁၂.၂၀၁၅)ရက်နေ့ နံနက်(၉)နာရီတွင် ဦးရာလူစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးပါမည်။ ဝယ်ယူသူများပြား၍ မဲမပေါက်သူများကို (၂၂.၁၂.၂၀၁၅) ရက်နေ့မှ စတင်ပြီး ကြိုတင်ငွေများကို ပြန်လည်ထုတ်ပေးပါမည်။

"လူနေဆိုင်ခန်းများရောင်းချပွဲကို သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ပိတ်ရက်မရှိ ရောင်းချပေးပါမည်။"

သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး။

စုံစမ်းရန်ဌာန
❖ သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း - 02 24963
❖ တက်လမ်းဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ Marketing Department ၊ ကျောက်စိမ်းဘုရားအနီး၊ စစ်ကိုင်း-မြစ်ဝယ်ကားလမ်းဘေး။
ဖုန်း - 09 792727372 , 09 792727375 , 09 792727376 , 09 792727378 , 09 792727379
<http://www.facebook.com/JadeandGemModernMarketComplex> သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။



MPT ၏ တစ်ကြိမ်မှတောင်းချူးခြင်းမရှိသေးသော ပိုဘိုင်း နံပါတ်အလှများဖြစ်သည့်

092X7777777, 092X8888888, 092X9999999

(၇) လုံးပူးနံပါတ်များ၊ (၆) လုံးပူးနံပါတ်များ၊ (၅) လုံးပူးနံပါတ်များ စုစုပေါင်း (၁၂၆) လုံးတို့ကို

လေလံတင်တောင်းချပွဲ

နံပါတ်အလှများကိုဂုဏ်ယူဝင့်ကြားစွာဖြင့်ရယူပြီး

ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (၉၉) ကျောင်းတွင် နေရောင်ခြည်သုံးမီးအိမ်များကို
လှူဒါန်းရာတွင်ပါဝင်ကြပါစို့။

📅 19.12.2015 ⌚ 09:00 AM to 06:00 PM

📍 Park Royal Hotel (Ball Room)

- လေလံပွဲတွင်ပါဝင်နိုင်ရန် သင်၏အမည် နေရပ်လိပ်စာ၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ ဘဏ်စာရင်းအသေးစိတ် စသည့်အချက်အလက်များကို ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ vanitynumbers@myanmaremc.com သို့ email ပေးပို့ခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ၀၁-၅၆၃၁၃၀ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
- လျှောက်လွှာများကို စိစစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် email ဖြင့်ပြန်လည်ပေးပို့ပါမည်။
- လေလံကျင်းပမည့်နေ့တွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊ ဒီဇင်ဘာကတ်များ ယူဆောင်လာ ရပါမည်။
- ကိုယ်စားဝင်ရောက်လေလံဆွဲမည့်သူများ အနေနှင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ၊ ဒီဇင်ဘာ၊ လေလံဆွဲခွင့်ရသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ၊ ကိုယ်စားလှယ်၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားတို့ကိုယူဆောင်လာရပါမည်။
- လေလံအောင်မြင်သူကို လေလံကျင်းပမည့်နေ့တွင် ငွေသွင်းချလ်များ ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ၂၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ အတွင်း မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် များတွင် ငွေပေးသွင်းရပါမည်။
- ငွေအကျေပေးချေပြီးပါက ငွေပေးသွင်းကြောင်း အထောက်အထားပြု၍ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း အမှတ် ၄၃၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ဆင်းမ်ကတ်များကို ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ခန့်မှန်းကြမ်းခင်းဈေးနှုန်း - ၅၀၀၀၀၀ ကျပ် မှ ၁၇၅၀၀၀၀ ကျပ်
(MPT WEBSITE တွင်နံပါတ် အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြထားပါသည်။)





မြဝတီဘဏ်လီမိတက်၏(၄၄) ဘဏ်မြောက် 'ဇီးကုန်း' ဘဏ်ခွဲကို

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဇီးကုန်းမြို့နယ်တွင် ၁၆.၁၂.၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ၌
ပွင့်လှစ်ပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများကို
ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း
မိဘပြည်သူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

“ ကြီးပွားအောင်မြင်ရန် မြဝတီဘဏ်နှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ပါ ”

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ

မြဝတီဘဏ်လီမိတက် (ဇီးကုန်း)

အကွက်အမှတ် (2-E) ၊ ရန်ကုန်-ပြည်လမ်း၊ ဆေးရုံရပ်၊

အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်၊ ဇီးကုန်းမြို့နယ်၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး။

ဖုန်း - ၀၅၃ ~ ၃၄၆၄၁၊ ၃၄၆၄၀

ဖက်(စ်) - ၀၅၃ ~ ၃၄၆၃၈၊ ၃၄၆၃၉

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း
မှတ်ပုံတင်အမှတ် - ကက - ၁၃/၄၁/၀၇၁ (လိုင်)
မှတ်ပုံတင်အမှတ် - ကက - ၁၃/၀၇/၂၀၉ (တာမွေ)

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက်
ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ။



IDEAL CLASS EDUCATION CENTRE

ICEC

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းနှင့် အဆင့်မြင့်ပညာရေးဘော်ဒါ (သူငယ်တန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ)

၂၀၁၆-၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက် လျှင်သာယာ ICEC ကျောင်းခွဲကို ထပ်မံပွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ။

“စံ” ပညာ့ရိပ်သာ (လှိုင်)

မြိုင်အမှတ်(၂)၊ ရွာမကျောင်းလမ်း၊ ဗဟိုလမ်းအနီး၊
လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Website : www.icecprivateschool.com

Tel : 09-300 59147, 09-300 59148, 09-795886818, 09-255965938

“စံပြ” ကျောင်း (တာမွေ)

(A-5) မေတ္တာရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ သမိန်ဗရမ်းလမ်း၊
နတ်ချောင်းရပ်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Tel : 09 7316 6911, 09-2559 65939

09-7316 2577, 09 7996 43183

“စံစိ” ကျောင်း (လှိုင်သာယာ)

အမှတ်(၆၉၁/ခ-၂) ညောင်တုန်းလမ်းနှင့်
ကျန်စစ်သားလမ်းထောင့်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်။
ရုံးရှေ့မှတ်တိုင်(ယခင်-ဝင်းသူဇာဆိုင်)

Tel : 09-44037 8745, 09-44037 8746, 09-78527 4023

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS
Bangkok-Pattaya-Ayuttaya
 (6 Days/ 5 Nights) Airticket Included

Dec: 19 / Jan: 2, 9, 16, 23, 30 / Feb: 6, 13, 20, 27	(\$390)	Dec: 24, 25, 29, 30	(\$ 550 / \$ 650)
Dec: 19, 26 / Jan: 2, 9	(\$200)	Feb: 12, Mar: 2, 23, 30	(\$ 470 / \$ 550)
Dec: 24, 25, 29, 30 / Jan: 2, 9	(\$500)	Apr: 10, 11, 12, 13, 14, 18	(\$ 550 / \$ 650)

Bangkok-Pattaya-Cambodia (\$ 500)

70/A.Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 097310 9133, 7310 9144, 7310 9155, 7310 9166, No(126), 42th Street, 83rd x 84th Street, Mandalay. 099-7200 3797, 09-514 8079, 09- 540 1568, 09-540 1569

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ်(၁၄)အကြီးစားစက်ရုံ(သာဂရ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းလက်အောက်ရှိ အမှတ်(၁၄) အကြီးစားစက်ရုံ(သာဂရ)တွင် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား စက်ရုံအရောက် မြန်မာ့ကုန်ဝေငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

(က) ချောဆီ(၅)မိုး

၂။ တင်ဒါပုံစံထုတ်ပေးမည့်ရက် - ၂၀-၁၂-၂၀၁၅ရက်

၃။ တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၁-၁-၂၀၁၆ရက်

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို အမှတ်(၁၄) အကြီးစားစက်ရုံ(သာဂရ)တွင် ၂၀-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ နံနက် ၈:၀၀ နာရီတွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၈၄၃၀၀၀၅ ၀၅၄-၂၄၆၇၁၁ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစိစစ်ရေးအဖွဲ့
အမှတ်(၁၄)အကြီးစားစက်ရုံ(သာဂရ)

ရွှေညွှန်ရာစုသစ် စိန်ရွှေရတနာဆိုင်

ဗုဒ္ဓဂယာဇာဏုးဖူးကံစမ်းပဲ
ကုသိုလ်ပြုငွေပါသည်။

၂၀၁၅ နှစ်ဟောင်းကုန်၍ မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံသော နှစ်သစ် ၂၀၁၆ ကိုကြိုဆိုခြင်းပြုသော အထူးအစီအစဉ်

- ရွှေထည်လက်ဝတ်ရတနာများကို အလျှော့ထက် ၃၀% လျှော့၍ ရောင်းချပေးနေပါသည်။ **ရတနာသည်သင့်အတွက်ထာဝရ**
- စိန်လက်ဝတ်ရတနာများကို အလျှော့ထက် ၂၀% လျှော့၍ ရောင်းချပေးနေပါသည်။ **ရတနာစုလိုက**
- ရွှေထည်၊ စိန်ထည်များကို နှုံးထည် အဖြစ်လည်း ရောင်းချပေးနေပါသည်။

ဗလာမပါ ကံစမ်းမဲ များလည်းလက်ဆောင်အဖြစ် ပေးနေပါသည်။ ကံစမ်းမဲကြောင့် အလျှော့တွက်ပိုမယူပါ။

ရတနာများကို စုဆောင်းရင်း၊ နှစ်သစ်ကို ဝမ်းပန်းတပွင့် ကြိုဆိုကြပါစို့။ ဘဝဉာဏ်ပြုစာပြုသည့်သူတို့အားလေးစားလျက်

အမှတ် (၆၁၈)၊ မဟာဓမ္မာလလမ်း၊ ၂၃-လမ်းနှင့် ဗိုလ်ချုပ်လမ်းကြား၊ ပေါင်တိုအောက်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၉-၄၉၃၄၀၁၅၀၊ ၀၉ ၄၂၁၀၂၉၉၉

SR EDUCATION GROUP

" နိုင်ငံတကာပညာရေးနှင့် အနာဂတ်အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းအတွက် သင်ဘာတွေ့မြင်ဆင်ခြင်ကြိုလေ ... "

- နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု ပညာရေးကို ပြည်တွင်းပြည်ပတွင် သင်ယူနိုင်ရန် ပညာရေးလမ်းကြောင်းများနှင့်ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်သည့်အချက်များ။
- ကျောင်းတက်နေစဉ် နှင့် ကျောင်းပြီးချိန်တွင် ရရှိနိုင်သော အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ။
- ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပရှိ နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များတွင် Scholarship & Financial Aid များကို လျှောက်ထားနိုင်မည့် အခွင့်အရေးများ။

Organized By

SR SMART RESOURCES WORLDWIDE EDUCATION **MME Myanmar International Education**
 Where learning comes alive

Date : 19.12.2015 (Saturday)
Time : 1:00 pm - 4:00 pm
Venue : Novotel Hotel (Eureka Hall)

RSVP : 09 542 88 48 , 543 8848 , 09 4500 63108 , 4500 63109

X'mas Golf Sales

18th-23rd December, 2015
(8:00 a.m to 6:00 p.m)

@ **Myanmar Golf Driving Range**
 မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်လေ့ကျင့်ရေးကွင်း။
 ကျောက်ရေတွင်း။
 မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။



Up to 50% Off

နာမည်ကြီး Branded Original ပစ္စည်းများဖြစ်သော ဂေါက်တုတ်၊ ဂေါက်အိတ်၊ ဂေါက်သီး၊ ထီး၊ ဦးထုပ်၊ အင်္ကျီ၊ ဘောင်းဘီ၊ လက်အိတ်၊ ဖိနပ်၊ Putting Mat, Range Ball စသည့် ဂေါက်သီးရိုက်အားကစားပစ္စည်းမျိုးစုံ နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးနှင့် တောင်ကြီး မြို့များရှိ HAN Golf Masters Pro-shops များတွင် အထူးလျှော့ချေဖြင့်တစ်ပြိုင်တည်း ရောင်းချပေးပါမည်။

Nay Pyi Taw - 09 250 529 012, 09 254 385 380, 09 448 548 967.
Yangon - 09 431 220 27, 09 730 418 07, 09 731 305 62, 09 799 788 122, 09 799 788 133
Mandalay - 09 201 763 9, 09 910 001 25, 09 421 148 877.
Taunggyi - 09 730 785 33, 09 521 3085.

ကြေးမုံ

၂၆ | ကြေးမုံ

အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသူဟောင်းဖြစ်သော ဘီအီးဒီ(1971) Batch မှ ဒေါ်ခင်ဆွေတင့်(ပညာရေးကောလိပ်ကျောင်းအုပ်-ငြိမ်း)သည် ၂၀၁၅ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ဆရာများနေ့၌ နိုင်ငံတော်မှအားပေးခြင်းဖြင့် “ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆရာမကြီး” ဆုကို ထိုက်ထိုက်တန်တန်ရရှိခဲ့ပါသည်။ အတန်းဖော်ငယ်သူငယ်ချင်းများမှ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြပါသည်။

ဘီအီးဒီ(1971)မှ သူငယ်ချင်းများ

မိုးသောက်ပန်းအဆင့်မြင့်မြို့ကြီး

(၁၉၉၄-ခုနှစ်တွင်တည်ထောင်သည်)

“ဘယ်နေ့ပဲတက်တက်၊ ဘယ်အချိန်ပဲ တက်တက်
နေရာတိုင်းမှာ သင့်ရင်သွေးငယ်အတွက်
မိုးသောက်ပန်း ရှိနေမယ်”

နံနက်(၉:၀၀)နာရီမှ (၃:၀၀)နာရီအထိ

- ကျောင်းကားရှိသည်။ အခန်းဆိုင်ခရီးစဉ်အစဉ်အတိုင်းပေးထားပါသည်။
- (1) Junction ဝေးသန်း Ph-01-571545, 09-5126882, 09-43122883
- (2) လှေပင်လမ်းလမ်းဆင်းဆင်းရာ Ph-01-200917, 09-43122884
- (3) ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်း Ph-01-566592, 09-421008133

မွေးနေ့ဆုတောင်း

၁၆-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော ချစ်ဖော်ဆွေ ဒေါ်နီနီဝင်းမောင်၏ မွေးနေ့မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ စိတ်ချမ်းသာ၊ ကိုယ်ကျန်းမာဖြင့် တိုင်းပြည်အကျိုး၊ ဘာသာ-သာသနာအကျိုး သယ်ပိုးထမ်းဆောင်နိုင်သောသူ ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါသည်။

- ချစ်ခင်ပွန်း - ဗိုလ်မှူး ဖိုးနောင်ဦး(ငြိမ်း) နေပြည်တော်
- ချစ်သမီး - မစဝင်ဝင်သန့်(ခ)မစဝင်ဝင်သန့် Grade(6), CAE ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း (နေပြည်တော်)
- ချစ်သား - မောင်ပြည့်စုံသန့်(ခ)မောင်ပြည့်သန့် သူငယ်တန်း(ခ) အထက(၉)နေပြည်တော်
- ချစ်ဖေဖေ၊ ချစ်မေမေ - ဦးသောင်းရွှေ-ဒေါ်ခင်မြင့် ဦးဝင်းမောင်-ဒေါ်တင်တင်ရွှေ

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

အဆောင်တွင်နေထိုင်သူများဖြစ်ရမည်။

- ၁။ အဆောင်မှူး + အလုပ်သင် Guide ဘွဲ့ရ (ကျား)
 - ၂။ အကူလုပ်သား (သန့်ရှင်းရေး၊ လျှောက်ဖွတ်၊ ချက်ပြုတ်) (မ)
 - ၃။ လုံခြုံရေး + သန့်ရှင်းရေး (ကျား)
- ပညာပြင်းမိုရ် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ ဝေဖယန္တလမ်း၊ သယ်နန်းကျွန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
၀၁ ၅၆၂၈၃၀၊ ၀၉ ၇၃၀၀၄၇၊ ၀၉ ၂၅၉၂၅၈၄၀၊ ၀၉ ၃၁၂၃၃၂၅၅

သန့်ရှင်းရေးနှင့်စောင့်ရှောက်ရေးမှူး ဗု ကိုကိုးထီးရိုး/ချောင်းသာ(မရစဉ်)
 ၁။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၄)ရက်။
 ၂။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၃။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၄။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၅။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၆။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၇။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၈။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၉။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၀။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၁။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၂။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၃။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၄။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၅။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၆။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၇။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၈။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၁၉။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။
 ၂၀။ အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် (၅)ရက်။

သင့်အနာဂတ်၏ အကောင်းဆုံးပညာရေးကို ရွေးချယ်နိုင်ရန်အတွက်

USA, UK, Australia

ပညာရေးဆိုင်ရာအထူးဆွေးနွေးပွဲ

19 Dec'2015
1pm - 4pm
Lashio Motel

Register Now: 01-527168 09-796114575

ကုန်ထုတ်စီမံ အမျိုးသမီး(၃)ဦးလိုသည်

ပါးလျှပ်စစ် နှင့် လက်ဖက်ခြောက် အဖွဲ့အစည်း အလုပ်အကိုင်အဆောင်အတွက် လုပ်နိုင်ပြီး ကုန်ထုတ်စီမံအဖွဲ့အစည်း (၁)ဦး၊ ချိန်ထုတ် ကျွမ်းကျင်(၂)ဦး၊ အသက် (၂၂)မှ (၄၀)အတွင်း၊ အရပ် ၅' ၂" အထက်၊ ပေါင် (၁၁၀)အထက် ရိုးသား/တိကျ/ပိုမိုရရှိ အထူးကျန်းမာ/အဆောင်နေ (နေ့/ည)လုပ်နိုင်သူ ပမာဏအနည်းဆုံး ၁၀၀၀၀၀ ရှိရမည်။ အတိုးတက်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိသူများအတွက် စာကြည့်တိုက်ရှိသည်။

၁၅၀၀၀၀ - မှ ၂၀၀၀၀၀ - ရနိုင်
ရေရှည်လုပ်သူ (နေ့/စား)အခမဲ့ ၊ လုပ်နိုင်သရွှိ-ရ (စံနှစ်)
ယုန်မင်း လက်ဖက်ပေါင်းခြောက် ၀၉-၇၃၀၀၄၆၂၁
၉/၅၄၀၊ ကုန်း(၅)လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပ။

အမည် အဖ ဦးမောင်လွင်၏သား အ.မ. က(လွန်) ကုလားကုန်း၊ မော်ဘီမြို့နယ်၊ ပုဗ္ဗတန်းမှ မောင်ရဲရင့်မောင်အား မောင်ရဲရင့်နိုင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
ပြောင်း မောင်ရဲရင့်နိုင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့မီးရထား

ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များမှ RBE Air- Con မြို့ပတ်ရထားတွဲဆိုင်များ၏ တွဲသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းအား အဆင့်မြင့်သန့်ရှင်းရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်အတွက် တင်ပြခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့မီးရထားသည် ခရီးသည်ဝန်ဆောင်မှုအဆင့်မြင့်နိုင်ရန်အတွက် ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များမှ RBE Air- Con မြို့ပတ်ရထားတွဲဆိုင်များ၏ နေ့စဉ်တွဲသန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းအား အဆင့်မြင့်သန့်ရှင်းရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်လိုသည့် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကုမ္ပဏီများနှင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ စိတ်ဝင်စားသူ ပြည်တွင်းပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းများသည် အဆင့်မြင့်သန့်ရှင်းရေးဝန်ဆောင်မှု ဆောင်ရွက်လိုသည့်ရထားများအတွက် အဆိုပြုဖော်ပြချက် အောက်ပါအထောက်အထား၊ အချက်အလက်များနှင့်အတူ မြန်မာ့မီးရထား၊ ဒု-အထွေထွေမန်နေဂျာ (ထောက်ပံ့) ပစ္စည်းထိန်းချုပ်၊ ဗိုလ်တထောင်သို့ (၁၃.၁.၂၀၁၆)ရက်(၁၆:၀၀)နာရီနောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့ပါရန် မိတ်ခေါ်ပါသည်။

(က) ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်အမည်နှင့် အဖွဲ့အစည်းအမည် (မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင်ဖြစ်ရမည်) သို့ရာတွင် (လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုလိုအပ်ချက်အရ နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်သည်)

(ခ) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်(မိတ္တူပူးတွဲ)နှင့် ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ

(ဂ) ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်နှင့် ထုတ်ပေးသည့်ရက်စွဲ(မိတ္တူပူးတွဲ)

(ဃ) လုပ်ငန်းလိုင်စင်(မိတ္တူပူးတွဲ)

(င) လုပ်ငန်းတည်နေရာ(လိပ်စာအပြည့်အစုံ)

(စ) လုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွေ့အကြုံအသေးစိတ် (ပူးတွဲဆောင်ရွက်နိုင်မည့် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီရှိလျှင် ထိုကုမ္ပဏီ၏ အတွေ့အကြုံဖော်ပြရန်)

(ဆ) ဘဏ္ဍာရေးခိုင်မာမှုနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မိတ္တူပူးတွဲ)

(ဇ) ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းအစီအမံ(Conceptual Plan) ပူးတွဲပါ အစီအစဉ်ကို မှီငြမ်းနိုင်ပါသည်။

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
(၀၆၇ - ၇၇၀၅၄ ၊ ၀၆၇ - ၇၇၁၇၆ ၊ ၀၁ - ၃၈၅၆၄၈)

၄။ တင်ပြခံရသူများကို အောက်ပါဌာနတွင် (၁၆. ၁၂. ၂၀၁၅)နေ့မှ စတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ၊ ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့မီးရထား၊
ကုန်သည်လမ်းနှင့်သိမ်မြို့လမ်းထောင့်ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၂၉၄၃၅၂၊ ၂၉၄၃၅၃၊ ၂၉၄၃၅၄

Columbus Vocational Education Center (CVEC)

သင်သည် Ticketing Agent များနှင့် Airlines များတွင် အလုပ်လျှောက်ချင်ပါသလား?
ဒီသင်တန်းကိုတက်ဖြစ်အောင်တက်ပါ။
Operational Ticketing Course & Online Reservation System
International and Domestic
(Abacus and Galileo Certificate)

➢ သင်တန်းစတင်မည့်နေ့ - ၂၈ - ၁၂ - ၂၀၁၅
➢ သင်တန်းချိန် - တနင်္လာ မှ စနေ (နံနက် ၇:၀၀ မှ ဇူနိုက် ၃:၀၀)
➢ သင်တန်းကာလ - ၁လ ဖုန်း- 01-2315868

Facebook - cvcgroup@gmail.com 09250293831
(၆၅) ဝါးတန်းလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်။

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည်... **FIRE Safe** မီးသတ်စားသုံး

FIRE.Safe, FIRE.Safe 2, FIRE.Safe 3

စက်သွယ်ပေးသူ - 09 440 44444, 09 458 22222

အမြို့မြို့၊ အနယ်နယ်ရှိ Super Market ၊ ကုန်တိုက် နှင့် စတိုးဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

အုပ်မြို့သစ်

အရေပိုင်း ဆိပ်ကမ်းပြိုနယ် တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း များရှိမြေကွက်များကို ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။

09-730 97123
09-450026077

မသက်ဆိုင်တော့ပါကြောင်း

ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ခဲ့သည့် ဦးခင်မောင်ထွေး[၁/လကန(နိုင်)၀၄၅၆၆၇] တို့နှင့်ဦးသည် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံခြင်းမရှိသည်မှာ တစ်နှစ်ခန့်ကြာမြင့်ပြီး ယနေ့ထိတိုင် အဆက်အသွယ်မရှိပါသဖြင့် ခင်ပွန်းအဖြစ်မှ (လုံးဝ) မသက်ဆိုင်တော့ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်သင်းသင်းဖြူ
[၁/မကန(နိုင်)၁၀၀၉၂၉]

ပလင်တန်း ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ်စာပေ လေ့လာဖို့

ကြေးမုံ

မတ္တရာ အထက ပြန်ဆရာပူဇော်မည်

မတ္တရာ အထကတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည့် အသက်(၆၀)နှစ်ပြည့် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား တပည့်များမှ (၁၈)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်၊ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အထက မတ္တရာမြို့ အောင်ဆန်းခန်းမတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကန်တော့ခံ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား အပူဇော်ခံကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

တပည့်ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများအားလုံးသည် မပျက်မကွက် တက်ရောက် ဂါရဝပြုကြပါရန်နှင့် ကန်တော့နှင့် ကန်တော့ခံပစ္စည်းများကို (၁)ဦးကျော်ဇော်(တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ၊ မတ္တရာမြို့) ဖုန်း-၀၂-၇၉၀၅၃၊ (၂) ဒေါက်တာတင်ဝင်း(ဆေးရုံအုပ်ကြီး-ငြိမ်း၊ မန္တလေး) ဖုန်း-၀၉-၂၀၁၃၃၉၂၊ (၃) ဆရာမကြီး ဒေါ်ရီ(အထက၊ မတ္တရာမြို့) ဖုန်း-၀၂-၇၉၈၁၈၊ (၄)ဆရာကြီး ဦးမြစိန်(ပညာရွှေပြည်နည်းပြ၊ မတ္တရာမြို့) ဖုန်း-၀၂-၇၉၁၈၇၊ (၅) ဆရာမဒေါ်စန်းစန်းကြီး (အထက်တန်းပြဆရာမ၊ အထက၊ မတ္တရာမြို့) ဖုန်း-၀၂-၇၉၈၉၇၊ (၆)ဒေါ်ခင်နွဲ့မူ ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၀၃၄၂၀၃တို့ထံ ဆက်သွယ်လျှောက်ခန်းနိုင်ပါသည်။

ရပ်ဝေးမှ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ သွားလာရေးအဆင်ပြေစေရန် အကြို/အပို့ကားများ စီစဉ်ထားပါသည်။ မန္တလေးမြို့၊ ဦးထွန်းမြိုင် ဖုန်း-၀၂-၃၃၉၇၀၊ အောင်ကြီးကယေးစုရပ်မှ အကြိုကားများ ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်၊ နံနက် ၈နာရီတွင် အထက၊ မတ္တရာမြို့သို့ ထွက်ခွာမည် ဖြစ်ပါသည်။ အကြိုအပို့တာဝန်ခံ စာရေးကြီး ဦးအောင်ကျော် ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၆၈၉၀၇၅နှင့် ဦးထွန်းဦး ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၂၉၁၃၆၀တို့ထံ ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ

380164
09 5017088
09250640699

ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့် လေ့ကျင့်
ကားမျိုးစုံ ငွေးရန်ရှိသည်။
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များထက် သူငယ်ပါ။

MY FRIEND GROUP
* Dec သရုပ်ဖော်ပေးရန်
* မန္တလေး၊ မဟာမြတ်မုနိ၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား၊
ငွေပြည်တော်-၃၅၀၀၀ (Dec-18)
* တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကုလုံ
(ဟိုတယ်တည်း) = ၁၂၀၀၀ (Dec-24)
PH-09450113969, 09450114969, 098634422

ထက်အောင်လင်း 09-73040151
H.A.L TRAVELS

ချောင်းသာ (သီးသန့်)
09-49215713, 09-258135558

ကား မျိုးစုံ
(Alphard/Crown/MarkII/ဆန်စာပုံ/
Hiace/သုယောင်/၂၅/၂၆/၃၀/၃၅/၄၀
ယောင်/၆) များကို ဝယ်ယူရန်အတွက်
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ်
မြို့အတွက်လိုက်ပါသည်။
Ph: 09795549249, 095418126

GOLDEN STAR Travels & Tours
ရုာမနီ နိုင်ငံထုတ် MAN အဆင့်မြင့်ကားများဖြင့်...
♦ ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)-ပုဗ္ဗိ-ပခုက္ကူ Dec-18,24,Jan-1
♦ မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း-မင်းဘူး Dec-18,24,Jan-1
♦ တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်းတယ-ကတ္တူ Dec-18,24,Jan-1
ကျိုက်ထီးရိုး၊ ချောင်းသာ၊ ငွေတောင် (နေ့စဉ်)
Ph: 01-703448, 209200, 09-5081580, 09-5036640

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာခရစ်မတ်ပွဲတော်ဘုရားဖူး ဖျော်ဖြေပွဲစဉ်
တေးဝယ် - နယ်စပ် ထီးသီး နှင့် (တန်ချာနာပူရီ / ဖြူ ဘုရား)
၂၄ - ၁၂ - ၂၀၁၅ မှ ၃၀ - ၁၂ - ၂၀၁၅ အထိ
သုခဝိနိဇာဇာ 01 253079 / 09 51 55654 / 09 30184137

ရွှေခိုင်စည် ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ(နေ့စဉ်)
* ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗိ (ရွယ်တော်လေးဆူ၊ ပြည်စားပြည်)၊ ပခုက္ကူ 65000/-
(အဆင့်မြင့် 2518 ဟိုတယ်တည်းစားသောက်ဆိုင်ကျေး၊ သောကြာညထွက်-တနင်္လာနံနက်ဖြန်ရောက်) ဖုန်းပူရီမုနိ
* မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ ပုဗ္ဗိ၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား * မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ကီး၊ စက်စိကမ်းဖြူ
* တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ငွေတော်ကျေး၊ ထမိုင်းရိုးကျေး Dec 4,11,18,24
၂၂၅၂ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ အထက်လမ်းမရန်ကင်းမြို့ 373275, 708342, 0949219404

အမည် ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံကျေးရွာ၊ (၁)ဦးထွန်းဝင်း [၁၂/ကတန
ပြောင်း (နိုင်)၀၃၀၂၀၅၂၏ သား မောင်သက်ပိုင်ဦးအား မောင်သက်ဖြူဇော်ဟု ပြောင်းလဲ
ခေါ်ပါရန်။ မောင်သက်ဖြူဇော်

Mingalar Cinemas

သမ္မတ ၀၁-၂၄၆၆၆၂ ၀၁-၂၄၆၆၆၃	သွင် ၀၁-၃၇၂၅၉၄ ၀၉၇၃၂၅၂၆၀	မင်္ဂလာ(၁) သိမ်ကြီး ၀၁-၂၄၃၀၅၇ ၀၁-၂၄၃၀၅၈	မင်္ဂလာစံပြ ၀၉၂၆၀၀၈၀၃၅ ၀၉၂၆၀၀၈၀၃၆ ၀၁ ၂၀၀၃၁၆၅
Top Royal (မိမိလား-မိမိ) ၀၉၄၂၀၀၆၂၉၁ ၀၉၄၂၀၀၆၂၉၂	ဝင်းလိုက် (မန္တလေး) ၀၂-၃၉၁၂၈ ၀၂-၆၀၂၉၁	မြို့မ (မန္တလေး) ၀၂-၃၉၁၃၆ ၀၂-၃၉၁၃၇	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မိမိ) ၀၉၇၉၁၀၀၇၇၁ ၀၉၇၉၁၀၀၇၇၂

ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းပြန်
၁၈၊ ၁၂၊ ၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းပြန်ပြန်။

first Love
ရ ဦး စ ခ ဦး
အောင်သက်ဖြူ၊ မိမိ၊ မိမိ၊ မိမိ
ဝင်းလွင်ထက်
အလင်းရောင် ခိုင်အောင် သဏ္ဍာန်လင်းလင်း အားဝင်
ရည်သန်စွာ ထက်ထက်ထွန်းစွာ နှင့် သရုပ်ဖော်ပေးရန်
Mingalar Cinemas

ဗွီစီနီသတ်ဖြူ > ၁၀၊ ၁၀ နာရီ၊ ၁၂၊ ၃၀ နာရီ၊ ၃၊ ၃၀ နာရီ၊ ၆၊ ၃၀ နာရီ၊ ၉၊ ၃၀ နာရီ

25th Anniversary
sail
BRANDING MYANMAR

first & largest advertising agency in Myanmar for 25 years
Authorized agent for MRTV, MRTV-4, Channel 7, City FM Radio

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား၊ MRTV-4 | Channel-7 | City FM Radio ကြော်ငြာကိုယ်စားလှယ်

✓ PR EVENTS ✓ MEDIA ✓ MARKET RESEARCH
✓ BTL ACTIVATION ✓ TV & VIDEO PRODUCTION

SAIL Group of Companies

- 4th Floor & 6th Floor , Danathiha Center (near Bahosi) No.790 Bogyoke Road, Lanmadaw Tsp, Yangon, Myanmar
- (01)211870, (01)224820, International +95 122 4820
- www.advertising-myanmar.com , SAIL Group of Companies , Myanmar

ကြေးငွေ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက် (၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဇီဝဓာတုဗေဒဌာန (ဆေးတက္ကသိုလ်-မန္တလေး)မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာကိုကိုဦး
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အသက်(၅၄)နှစ်
သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုကိုဦး အသက် (၅၄)နှစ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ
Victoria University College

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးသောင်းညွန့် (၈၆)နှစ်
ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာဌာနခွဲ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်(၁)-ဒေါ်နော်ရီထိန်း၏ချစ်လှစွာသောဖခင်သည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅(၈နေ့နေ့) နံနက် ၇နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဇနီး
ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးစိုးကြည် (၇၁)နှစ်
လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)
အမှတ်(၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန
နိုင်ငံတော်အဆင့် အဆိုအက၊အရေး၊အတိုးပြိုင်ပွဲကြီးမှာ တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကုန် အတွက် ရွှေဆုတွေတစ်လှေကြီးနဲ့ ရွှေခရီးဆက်ခိုင်းအောင် အပင်ပန်းခဲပြီး မျိုးဆက်သစ်လေး တွေကို ဖွေးထုတ်ပေးခဲ့တဲ့ အမှတ်(၃)အခြေခံပညာဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ဦးစိုးကြည် အသက်(၇၁)နှစ်သည် ၁၀-၁၂-၂၀၁၅(ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးသက်ဆွေ၊ ဦးတင်မောင်ကြည်၊ ဦးမင်းဇော်၊ ဦးတင်ခိုင်၊ မြို့မဒေါ်ကြည်ကြည်အေး၊ ၊ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၊ ဒေါ်လှိုင်း၊ ကြီးကြပ်နည်းပြဆရာ၊ ဆရာမများ
ရန်ကုန်တိုင်း အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတိုး။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်နုနု(ထားဝယ်)
အသက်(၉၂)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ အမှတ်(၉) ကီလီရိပ်သာနေ ဦးစိုးညီညီ (M.D.-Feel group)၏ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီးသည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅(၈နေ့နေ့) ည ၇နာရီတွင် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး နှလုံးရောဂါကုသဆောင်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးမင်းအောင်-ဒေါ်ဝေဝေတင်
ဦးစော်ဝင်းဦး-ဒေါ်စုစုရွှေ
Bright Time Trading Co.,Ltd.
Bright Time မှ ဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါက်တာ ဦးကျော်မင်း(ခ) GEORGE MINN
(သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆရာဝန်ကြီး)
သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်
အသက်(၈၄)နှစ်
ဆရာကြီးဒေါက်တာ ဦးကျော်မင်းသည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် ခရစ်တော်၌ အိမ်ပျော် သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
21st Batch B.D.S တပည့်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်လှလှ
အသက်(၇၉)နှစ်
ဦးလှမောင်ရွှေ(အထူးအကြံပေး MPC)နှင့် ဇနီး ဒေါ်တင်တင်ဦး၊ ဗိုလ်ချုပ်လှမြင့်ရွှေ (ငြိမ်း)နှင့် ဇနီး ဒေါ်ချိုချိုသန်းတို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်လှလှ (၇၉)နှစ်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါကြောင်း။
ဦးမင်းကျော်ဇော်-ဒေါ်ဖြူထင်ချမ်းမြေ
ဆာဝါဒီဟိုတယ်(မော်လမြိုင်)

ကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
၆-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဗိုလ်ကြီးတင်ထွန်းအောင် (ငြိမ်း)၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၏ နာရေးကိစ္စအဝဝအား ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေး ပါသော အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ အကြီးအကဲများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအရာရှိများနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ OTS(89)မှ ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများ၊ မြတ်ပါရမိနာရေးကူညီမှုအသင်းနှင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်နုနု အသက်(၉၂)နှစ်
ဦးစိုးညီညီ (Managing Director-Feel group)၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်နုနု အသက်(၉၂)နှစ်သည်
၁၂-၁၂-၂၀၁၅ (၈နေ့နေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။
ဦးမောင်မောင်အေး (မိုးထက်ကမ္ဘာ Co.,Ltd)
ဦးမင်းအောင် (Bright Time Co.,Ltd)
ဦးစော်ဝင်းဦး (Bright Time Co.,Ltd)
ဦးအောင်ကျော်မိုး (ပြည့်ဖြိုးအောင် Co.,Ltd)
ဦးအောင်မင်း (First Top Co.,Ltd)
ဦးဝင်းလွင် (မြတ်မိဘ Co.,Ltd)
ဦးလှမိုး (ရတနာမိုး Co.,Ltd)
ဦးထင်အောင်ကျော် (Golden Gougar Co.,Ltd)
ဦးမင်းထွန်း (Aung Kyaw Myint Co.,Ltd)
ဦးမျိုးလွင် (ရွှေစကားဝါ)
ဦးစိုင်းကိုကိုအောင် (ခေတ်သစ်ဦး Co.,Ltd)
ဦးသက်ဦး (သိဒ္ဓိထက် Co.,Ltd)
ဦးအောင်မြတ် (Mother Trading)
ဦးစော်ဝင်းရီနီ (ဧရာဟင်္သာတုမ္ဗကီ)
ဦးလှမင်း (Golden Hawks international Ltd)
ဦးမြအောင် (Fortune Int'L Co.,Ltd)
ဦးရဲမြတ်စိုး (Horizon Telecom Co.,Ltd)
ဦးမောင်မောင်နိုင် (မေတ္တာမိုးပုံနှိပ်တိုက်)
ဦးမျိုးသိန်း (ခနသီဟ Co.,Ltd)
ဦးမင်းလွင်အောင် (သိင်္ဃရတနာ Co.,Ltd)
ဦးရဲလင်းထွန်း (San Trading Co.,Ltd)
ဦးကျော်လင်း (Lop Co.,Ltd)
ဦးထွန်းလင်းရီနီ (မြောက်ကျွန်းသူမမ Co.,Ltd)
ဦးကျော်မြင့် (Max Energy)
ဦးစံလင်း (KIA Car Co.,Ltd)
ဦးထွန်းထွန်းလင်း (Themix Services Co.,Ltd)မန္တလေး
ဦးကျော်မျိုးထွန်း (Trust First Co.,Ltd)
ဦးထူးထူးဇော်(ရွှေတောင်ပေါ် Co.,Ltd)
ဦးစိုးချို (Adv Med Medical Tech Co.,Ltd)
ဦးလှမျိုး (အောင်မြင်သူ Co.,Ltd)
ဦးစိုးမိုးနိုင်(ကိုဘာဘူ) (ဖိုးလမင်း Co.,Ltd)
ဦးအောင်ဇော်ဝင်း (မိုးမြင့်အောင်သူ Co.,Ltd)

တစ်လပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
(၁၆-၁၁-၂၀၁၅) မှ (၁၆-၁၂-၂၀၁၅)
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တံတား၊ အုတ်တံတိုင်းဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ရီ(ခ)ဒေါ်ရီရီခင် (ပင်းဘော)
ကချင်ပြည်နယ်
ခင်ပွန်းသည်အပေါ် အစစအရာရာ သည်းခံပြီး ဂရုစိုက်ခဲ့သူ၊ သားသမီးများ အားလုံး၏ လိုအပ်ချက်မှန်သမျှကို ဖြည့်ဆည်းပေးခဲ့သူ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီးအား ရည်စူး၍ ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်တို့အား ဆွမ်းအစရှိ သော လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစုတို့ကို လှူဒါန်း၍ အမျှပေးပေးပါ၏။ မြင့်မြတ်သော ဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ- အမျှ အမျှ အမျှ
ချစ်ခင်ပွန်း-ဦးအုန်းကြည်(ရထားကြီးကြပ်ရေးအုပ်-ငြိမ်း)
ချစ်သားသမီးများ-
- ဦးကျော်စိုး(A/B Seamam KOREA)-
ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်(ကြီးမှူး၊ မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ဒဂုံမြောက်)
- ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး (လယ်၊ ပြ အမက-၂၊ ဒဂုံမြောက်)
- ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင်(ထက်/ပြ၊ အထက-၃၊ ဒဂုံရှေ့)
- ဦးခင်ဇော်(Project Manager-BTL Company Ltd. Hong Kong) - ဒေါ်ကြူကြူဝင်း
- ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးကြည်စိုး - ဒေါက်တာစန္ဒာဆွေ(အကြောအဆစ် ပြန်လည်သန့်စွမ်းရေး မော်လမြိုင်)
- ဒေါ်ဝါဝါစိုး
ချစ်မြေးများ-
သန့်စည်သူစိုး၊ ကောင်းစည်သူစိုး၊ ပိုးနဒီခင်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်နုနု အသက်(၉၂)နှစ်
ဦးစိုးညီညီ (Managing Director-Feel Group Co.,Ltd)၊ ဒေါ်အိအိစိုး တို့၏ ချစ်လှစွာသော
မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်နုနု အသက်(၉၂)နှစ်သည် ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ (၈နေ့နေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့်
မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။
Feel ရူးချုပ် မိသားစု
New Doreen မိသားစု
Feel (3) Gold မိသားစု
Taste (1) မိသားစု
Taste (2) မိသားစု
Feel မြန်မာထမင်းဆိုင်(1)မိသားစု
Feel မြန်မာထမင်းဆိုင်(2)မိသားစု
Enjoy Garden မိသားစု
Feel Yankin Centre မိသားစု
Feel Yankin Child Hospital မိသားစု
Feel Victoria Hospital မိသားစု
Feel The Salon မိသားစု
Bake With Feel မိသားစု
Feel Express (115 Miles) မိသားစု
Feel Express (285 Miles) မိသားစု
The Feel (Naypyitaw) မိသားစု
Lake Front Feel မိသားစု
Feel Cafe မိသားစု
Home မိသားစု
Jura Coffee မိသားစု
Feel Pregel မိသားစု
Little Feel မိသားစု
Mix Restaurant (Myanmar) မိသားစု

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ(၇)၊ မေတ္တာလမ်း၊ အမှတ်(၁၁၂)နေ [၁/မကန(နိုင်)၀၇၈၁၆၇]ကိုင်ဆောင်သူ မဘာနီး(ခ)မသိတာဦး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြစ်ကြီးနားမြို့၊ မြို့သစ်အနောက်ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၂၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၂၈၁+၂၈၃၊ ၈က(၀. ၁၆၆) စတုရန်းပေ(၇၂၀)ရှိ မြေကွက်ကို ဦးတင်မောင်[၁/မကန(နိုင်)၀၇၈၆၂၇]သည် နှစ်(၃၀)မြေရန်ကို စဉ်ဆက်မပြတ်အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်လာခဲ့ပါသည်။
မသိတာဦး၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးတင်မောင်သည် ၁၀-၈-၂၀၁၂ရက်ကလည်းကောင်း၊ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ယာတာမီး[၁/မကန(နိုင်)၀၇၈၁၆၈]သည် ၂၄-၁၀-၂၀၁၅ရက်ကလည်းကောင်း ကွယ်လွန်ခဲ့ကြပါသည်။ ဦးတင်မောင်နှင့် ဒေါ်ယာတာမီးတို့၌ တစ်ဦးတည်းသောသမီး မသိတာဦး ကျန်ရစ်ခဲ့ပါသည်။ အခြားသောသား၊ သမီးများ ကျန်ရစ်ခဲ့ခြင်းမရှိပါ။
ဖခင်နှင့်မိခင်တို့ ကွယ်လွန်သွားပြီးနောက် မြန်မာ့စေလွှတ်တော်အဖွဲ့အစည်းနှင့် အမွေဆက်ခံခြင်း ဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ တစ်ဦးတည်းသောသမီး မသိတာဦးသာလျှင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးဌေးလွင်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၄၃၉၉)
အမှတ်-၈၀၈၊ ဗန္ဓုလလမ်း၊ (၃၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၅၈၀၈၀၆၊ ၀၉-၇၃၀၂၄၃၉၅

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ



၂၀၁၅ ငွေ့ကောက်ပွဲလွတ်တော်ဘေးသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဏ္ဍဝင်ဂွေ့

အချုပ်ပိုင်းစာမျက်နှာ-၂

ဒီဇင်ဘာ ၁၆၊ ၂၀၁၅

»» စာမျက်နှာ ၁ မှ

စဉ်	မိခင်အမည်	မိခင်အဖွဲ့အစည်း	မိခင်အဖွဲ့အစည်း			မိခင်အဖွဲ့အစည်း	မိခင်/မိခင်အဖွဲ့အစည်း			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	မိခင်/တစ်ဦးစီလှူဒါန်း	ရန်ကင်းပုံစံ			စုစုပေါင်း	
			မိခင်	အဖေ	အခြား		မိခင်	မိခင်	မိခင်			ရက်	ငွေ	ပုံစံ		
၁	မင်းတင်အောင်	၅၈၈၈၈	၅၇၈၈၈	၄၇၅၇၅	၆၈၆၆၆	၇၈၀၇၈	၆၇၀၆၇	၅၇၀၅၆	၆၇၈၇၆	၇၈၀၇၈	၆၇၈၇၆	၅၇၈၇၆	၆၇၈၇၆	၆၇၈၇၆	၆၇၈၇၆	၆၇၈၇၆
၁၃	မူရား								ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၈၈၈၈၈	၇၇၇၇၇	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၈၇၆	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၇၇၇၇၇	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	
၁၄	မူရား								ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅		
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆		
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၃၇၃၇၃	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၂၇၂၇၂	၃၇၃၇၃	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	
၁၅	မူရား								ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅		
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆		
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၃၇၃၇၃	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	၅၇၅၇၅	
									ဦးအောင်အောင်	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း	၂၇၂၇၂	၃၇၃၇၃	၄၇၄၇၄	၅၇၅၇၅	၆၇၆၆၆	



၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

ဒီဇင်ဘာ ၁၆၊ ၂၀၁၅

အချက်အလက်နာ-၃

»» စာမျက်နှာ ၂ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးလွှာ	ရရှိသည့်နိုင်ငံလုံး			နိုင်ငံလုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၂၃	လီဆူး	၂၄၀၃၂	၁၀၆၀၃	၅၀၂	၁၂၀၁၅	၅၀.၃၃	၅၅၃	၁၅	၅၅၈			၁၀၆၀၃	၄၈၇	၁၀၅၅၆	
									ဦးဝေ	လီဆူးအဖွဲ့အစည်းကော်မတီ(ဒုတိယပီတီ)		၃၄၄၄	၁၂၃	၃၅၆၇	၃၀.၈၉%
									ဦးစောလေး(ခ)နတ်အောင်	တစ်သီးလွှာ		၁၃၉၀	၄၄	၁၄၃၄	၁၂.၄၂%
									ဦးစိုင်းဝင်း(ခ)ဦးသွေးစန်း	တစ်သီးလွှာ		၁၃၄၃	၃၈	၁၃၈၁	၁၁.၄၉%
									ဦးစီသာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၁၃၅၅	၆၄	၁၄၁၉	၁၂.၂၉%
									ဦးစိုးထား(ခ)ပိုင်စန်း	တစ်သီးလွှာ		၃၉၂	၁၆	၄၀၈	၃.၃၃%
									ဒေါ်နန်းကျော်လှိုင်(ခ)ဗဟိုစား	တစ်သီးလွှာ		၆၇	၃	၇၀	၀.၆၁%
									ဦးစိုက်စိန်(ခ)ဦးယောစီ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၂၁၂၉	၁၀၉	၂၂၃၈	၁၉.၃၈%
									ဦးသန်းလွင်	မင်းတိုင်ရင်းသားဖွဲ့စည်းမှုကော်မတီ		၉၄၀	၉၀	၁၀၃၀	၈.၉၂%
၂၄	လာဟို	၈၉၅၅၃	၅၅၀၁၅	၂၆၅၉	၅၅၆၅၄	၆၃.၃၈	၆၀၀၈	၁၀၄၁	၇၀၄၉			၄၈၀၀၀	၂၅၀၄	၅၀၅၀၄	
									ဦးကျော်	မင်းတိုင်ရင်းသားဖွဲ့စည်းမှုကော်မတီ		၂၂၅၄	၂၈	၂၂၈၂	၄.၄၉%
									ဦးအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၆၆၂၄	၂၃၃	၆၈၅၇	၁၃.၅၅%
									ဦးလောသ်	လာဟိုအဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၂၄၃၃၃	၈၈၃	၂၅၂၁၆	၄၉.၄၄%
									ဦးစောမုလဝံ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၁၅၀၉၆	၁၃၆၀	၁၆၄၅၆	၃၂.၅၂%
၂၅	အင်္ဂါ	၄၄၆၀၁	၂၃၀၃၂	၁၅၉၅	၂၅၈၂၇	၅၅.၆၆	၃၂၉၆	၈၆၄	၄၀၆၀			၁၉၆၆၀	၁၀၀၇	၂၀၆၆၇	
									ဦးလာတုတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၅၉၃၈	၂၃၄	၆၂၀၂	၁၀.၀၆%
									ဦးအောင်	မင်းတိုင်ရင်းသားဖွဲ့စည်းမှုကော်မတီ		၉၀၃	၉	၉၁၂	၄.၃၃%
									ဦးအောင်လှ	အင်္ဂါအဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၇၅၃၃	၃၂၅	၇၈၅၈	၁၇.၆၂%
									ဦးအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၅၂၃၆	၄၃၉	၅၆၇၅	၂၇.၅၂%
၂၆	အင်းသာ	၉၃၉၄၃	၅၄၀၆၇	၃၃၁၂	၅၃၃၇၉	၅၉.၅၁	၁၃၅၂	၁၉	၁၃၆၁			၅၃၅၈၁	၃၆၃၀	၅၇၂၁၁	
									ဒေါ်အောင်ဆန်းစိန်	အင်းစိန်အဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၅၆၄၂	၃၆၉	၆၀၁၁	၁၀.၅၂%
									ဦးစန်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၁၆၀၃၆	၁၀၀၁	၁၇၀၃၇	၂၂.၃၈%
									ဦးအောင်	အင်းစိန်အဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၄၄၀၄	၂၆၀	၄၆၆၄	၆.၀၃%
									ဒေါ်အောင်ဆန်းစိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၄၄၃၄၆	၂၆၀	၄၄၆၀၆	၆၀.၉၇%
၂၇	ကယန်း (ခ)ပဒေါင်း	၄၄၀၆၆	၃၅၈၀၈	၃၃၂	၃၆၂၃၉	၈၃.၀၀	၁၄၀၄	၆	၁၄၁၀			၃၄၄၁၄	၃၆၆	၃၅၃၈၀	
									ဦးထွန်းမင်း	ကယန်းအဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၆၅၅၆	၂၃၃	၆၇၈၉	၁၉.၂၃%
									ဦးစိုင်းဝင်း	တစ်သီးလွှာ		၂၂၅၈	၄၉	၂၃၀၇	၆.၅၆%
									ဦးစိုင်းဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၁၄၆၇၃	၂၅၄	၁၄၉၂၇	၄၂.၄၃%
									ဦးတိုးပေါင်	တစ်သီးလွှာ		၂၁၉၄	၆၄	၂၂၅၈	၆.၄၅%
									ဦးစိုင်းမင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၈၇၃၉	၂၁၆	၈၉၅၅	၂၅.၃၃%
၂၈	စုဝတ်တိုင်းဝေသကြီး	၉၁၀၀၆	၅၀၃၁၂	၄၂၁၉၉	၅၃၅၃၂	၅၅.၆၆	၅၅၀၃	၁၅၇၃	၆၇၇၆			၆၆၇၉၂	၄၀၂၃	၇၇၀၁၅	
၂၉	ကလေး	၉၅၀၆၀၈	၆၈၃၈၆၀	၄၀၆၈၇	၅၅၅၄၄၇	၅၆.၂၂	၅၅၀၃	၁၅၇၃	၆၇၇၆			၆၆၇၉၂	၄၀၂၃	၇၇၀၁၅	
									ဦးစိုင်းမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၃၄၀၉၀၇	၁၇၃၀၂	၃၅၈၂၀၉	၃၂.၅၇%
									ဦးစိုင်းမင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ		၂၅၈၄၇	၁၆၀၉	၂၇၄၅၆	၃.၉၉%
									မန်းစန်းစိန်	ကလေးအဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၂၄၄၉၈	၁၃၆၁	၂၅၈၅၉	၃.၈၀%
									မန်းစန်းစိန်	ကလေးအဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၅၄၅၇၃	၃၆၃၅	၅၈၂၀၈	၁၁.၃၃%
									မန်းစန်းစိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၁၈၂၉၀၉	၁၄၃၂၉	၁၉၇၂၃၈	၂၀.၅၇%
၃၀	ရခိုင်	၃၀၄၀၈	၁၉၂၆၆	၁၅၀၂	၂၀၇၆၈	၆၈.၃၃	၃၃၃	၃၂	၃၆၅			၁၈၆၂၂	၁၃၉၁	၂၀၀၁၃	
									ဦးစိုင်းမင်း	ရခိုင်အဖွဲ့အစည်းကော်မတီ		၂၈၀၀	၁၈၉	၂၉၈၉	၁၄.၉၄%
									ဦးစိုင်းမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း		၈၄၁၃	၅၆၂	၈၉၇၅	၄၄.၈၅%
									ဦးစိုင်းမင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ		၅၉၈၅	၅၄၁	၆၅၂၆	၃၂.၆၁%
									ဦးစိုင်းမင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ		၆၁၄	၃၆	၆၅၀	၃.၃၀%
									ဦးစိုင်းမင်း	တစ်သီးလွှာ		၈၁၀	၅၃	၈၆၃	၄.၃၁%

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အလိုက် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ရရှိသည့်နိုင်ငံလုံး			နိုင်ငံလုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း	မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁	ကချင်ပြည်နယ်	၈၇၇၅၈၀	၅၄၆၁၅၈	၅၂၁၂၅	၅၉၈၂၈၃	၆၈.၁၃	၃၁၇၂၀	၇၉၄၁	၃၂၆၆၁	၅၁၈၃၄၁	၄၀၂၈၀	၅၅၈၆၂၂	၉၃.၃၃
၂	ကယားပြည်နယ်	၁၃၈၃၁၆	၁၂၁၈၇၉	၁၀၁၃၉	၁၃၂၀၁၈	၇၄.၀၄	၇၂၇၈	၁၉၀	၇၄၆၉	၁၁၄၆၈၈	၉၈၆၀	၁၂၄၅၄၉	၉၄.၃၄
၃	ကရင်ပြည်နယ်	၉၀၄၉၃၃	၃၆၉၃၆၆	၄၈၂၁၃	၄၁၇၅၇၉	၄၆.၁၄	၂၆၁၇၁	၂၆၈၂	၂၈၈၅၃	၃၄၀၅၁၃	၄၈၂၁၃	၃၈၈၇၂၆	၉၃.၀၉
၄	ချင်းပြည်နယ်	၂၇၄၃၂၈	၂၀၂၂၀၁	၁၅၄၈၆	၂၁၇၆၈၇	၇၉.၃၅	၆၈၂၄	၄၉၀	၇၃၁၄	၁၉၅၄၅၃	၁၄၉၁၆	၂၁၀၃၃၃	၉၆.၆၄
၅	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	၃၈၃၀၈၄၉	၂၆၈၄၇၉၈	၁၆၁၄၄၂	၂၈၄၆၂၄၀	၇၄.၈၃	၁၃၃၁၆၈	၅၁၄၉	၁၃၃၁၆၈	၂၅၄၉၉၂၀	၁၅၈၀၀၃	၂၇၀၇၉၂၃	၉၇.၁၄
၆	ကနဦးတိုင်းဒေသကြီး	၉၈၅၀၀၈	၅၅၉၉၅၁	၃၈၈၃၃	၆၈၈၇၈၄	၆၉.၈၂	၂၉၆၃၃	၆၃၅၃	၃၆၂၈၆	၅၄၅၂၅၀	၃၈၅၄၄	၅၈၂၃၉၄	၉၄.၀၈

ကျေးဇူးပြု၍ မြို့တော် မြို့နယ် ၂၀၁၅ ငွေးကောက်ပွဲလွတ်တော်ဘမ်းသုံးပု ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု အချက်အလက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)

»»» စာမျက်နှာ ၃ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/မဲပျက်မဲအရ အတွက်			ရရှိသည့်နိုင်လုံး			နိုင်လုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲခံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ခေါင်း		ပယ်မဲ	မဲပျက်မဲ	ခေါင်း	မဲခံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ခေါင်း	
၇	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃၅၇၀၃၀	၂၃၆၇၈၃	၁၆၅၃၂၀	၂၅၃၄၀၅၆	၇၁.၅၅	၁၀၄၈၇၅	၇၄၇၃၃	၁၁၂၃၀၈	၂၂၆၁၃၉၃	၁၅၉၄၅၅	၂၄၂၀၈၄၈	၉၅.၅၇
၈	မေတ္တာတိုင်းဒေသကြီး	၃၀၂၆၇၃၃	၂၁၈၁၉၈၆	၁၃၂၃၈၀	၂၃၁၄၃၆၆	၇၆.၄၆	၈၀၈၅၇	၃၀၉၀	၈၄၉၄၈	၂၁၀၁၁၉၀	၁၂၈၂၂၈	၂၂၂၉၄၁၈	၉၆.၃၃
၉	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	၄၄၂၄၇၂၇	၃၀၈၈၄၃၀	၁၃၃၀၀၃	၃၂၂၁၄၃၃	၇၂.၈၁	၁၁၇၀၃၇	၅၁၅၇	၁၂၂၁၉၄	၂၉၇၀၂၉၃	၁၂၈၉၅၆	၃၀၉၉၂၄၉	၉၆.၂၁
၁၀	မွန်ပြည်နယ်	၁၅၃၄၄၈၆	၇၂၇၀၀၄	၅၅၈၂၈	၇၈၂၈၃၂	၅၁.၀၂	၃၃၄၅၆	၅၀၀၂	၄၂၄၅၈	၆၈၅၈၈၃	၅၄၄၉၀	၇၄၀၃၇၄	၉၄.၅၈
၁၁	ရခိုင်ပြည်နယ်	၁၄၆၆၇၉၂	၉၄၆၀၅၁	၅၅၆၉၃	၁၀၀၃၇၄၄	၆၈.၄၃	၆၇၁၆၄	၅၀၈၂	၇၂၂၄၆	၈၇၄၁၃၇	၅၇၃၆၁	၉၃၁၄၉၈	၉၂.၈၀
၁၂	ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး	၄၉၉၀၉၇၀	၃၀၈၄၁၃၉	၁၈၁၃၉၄	၃၂၆၆၂၃၃	၆၅.၄၄	၉၃၃၄၄	၁၆၀၄၄	၁၀၉၃၈၈	၂၉၈၁၈၈၇	၁၇၄၉၅၈	၃၀၅၈၄၅	၉၆.၆၅
၁၃	ရှမ်းပြည်နယ်	၃၁၄၀၆၂၁	၁၉၃၅၇၈၂	၁၅၆၁၅၄	၂၀၉၁၉၃၆	၆၆.၆၁	၁၃၅၉၇၅	၁၁၄၈၀	၁၄၇၄၅၅	၁၈၀၀၀၃၂	၁၄၄၄၄၉	၁၉၄၄၄၈၁	၉၂.၉၅
၁၄	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	၄၄၀၃၆၁၈	၃၁၂၄၄၄၆	၂၀၀၉၄၇	၃၃၂၅၃၉၃	၇၅.၅၂	၁၄၆၂၉၈	၈၀၅၁	၁၅၄၃၄၉	၂၉၇၄၇၁၁	၁၉၆၃၃၃	၃၀၇၁၀၄၄	၉၅.၃၆
စုစုပေါင်း		၃၃၅၇၂၅၂၂	၂၁၉၆၀၇၇	၁၄၀၈၉၆၇	၂၃၃၆၆၆၆၄	၆၉.၆၇	၁၁၁၈၈၀၀	၈၄၁၅၀	၁၁၁၂၉၅၀	၂၁၉၁၃၆၉၅	၁၃၅၃၀၄၉	၂၂၂၆၆၇၄၄	၉၅.၂၈

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း တစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/မဲပျက်မဲအရ အတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်နိုင်လုံး			နိုင်လုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲခံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ခေါင်း		ပယ်မဲ	မဲပျက်မဲ	ခေါင်း			မဲခံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ခေါင်း	
၁	ကချင်ပြည်နယ်	၈၇၇၅၈၀	၅၄၆၁၅၈	၅၂၂၂၅	၅၉၈၂၈၃	၆၈.၁၅၄	၃၁၇၂၁	၇၉၄၁	၃၉၆၆၁		၅၀၈၃၄၀	၄၀၂၈၁	၅၅၆၅၂၂	၆၃.၃၁	
၁	မြန်မာနိုင်ငံတော်	၈၈၇၇၇	၅၄၆၂၇	၅၅၃၀	၅၉၈၅၇	၆၇.၄၄	၄၀၈၅	၂၈၂၄	၆၉၀၉		၄၈၂၄၈	၄၇၀၀	၅၂၉၄၈	၅၉.၁၁	
										ဦးကုန်းဦး	တိုင်းရင်းသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၁၈၅၆	၂၉၈	၂၁၅၄	၄.၁၁
										ဒေါက်တာခင်အောင်	အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၂၃၈၀၄	၁၆၆၆	၂၅၄၆၃	၄၈.၀၉
										ဦးအောင်လှိုင်	လက်မဝါ အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၆၄၄	၄၆	၆၉၀	၁.၃၀
										ဦးကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၂၉	၁၇၅၅	၈၃၅၄	၉.၃၈
										ဦးမောင်ကျော်	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၅၂၆၀	၂၉၁	၅၅၅၁	၆.၃၈
										ဦးအောင်(ခ)ဦးစိန်မင်း	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၂၀၃	၃၀၁	၄၅၀၄	၅.၁၅
										ဦးဖော်ဆောင်(ခ)ဦးစိန်စိန်	အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၇၉၇	၃၉	၈၃၆	၁.၅၈
										ဦးအောင်အောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၅၀၀	၆၄	၅၆၄	၀.၉၇
										ဦးလှအေး	လီဆူအမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ (ဦးလှအေးပါတီ)	၂၄၅၉	၁၀၄	၂၅၆၃	၃.၀၄
										ဦးဝင်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၅	၁၈	၃၂၃	၀.၃၉
										ဦးအောင်အောင်	တိုင်းရင်း(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ (T.N.D.P)	၅၄၂	၆၇	၆၀၉	၀.၆၅
										ဦးအောင်(လီ)ဝတ်ခွန်း	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၂၂၀	၈၇	၁၃၀၇	၂.၄၅
၂	မြန်မာနိုင်ငံတော်(၂)	၈၉၈၂၂	၅၅၈၉၃	၆၁၄၉	၆၂၀၄၂	၆၉.၀၇	၃၅၂၆	၃၈၁၉	၇၄၄၅		၅၅၉၂၂	၄၀၀၅	၅၅၆၉၇	၆၂.၁၅	
										ဒေါက်တာခင်အောင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၉၅၃	၂၉၂၆	၁၈၈၇၉	၃၄.၅၂
										ဦးခင်မောင်လှ	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၀၃၂	၂	၁၀၃၄	၁.၀၉
										ဦးကျော်စွာ	လက်မဝါ အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၇၁၀	၀	၇၁၀	၁.၃၀
										ဦးစိန်မောင်	ရှမ်းနီ (တိုင်းရင်း)နှင့်ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၄၅	၈	၆၅၃	၁.၁၉
										ဦးကျော်စွာ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၁၀၃၉	၁၀၃၉	၂.၀၈	
										ဦးအောင်အောင်	တိုင်းရင်းသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၁၃၃၉	၂၇	၁၃၆၆	၂.၅၀
										ဦးကျော်စွာ	အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၂၁၀၀	၁၀၅	၂၁၀၅	၃.၀၄
										ဒေါ်အောင်ဆန်းစု	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၂၆၀၂	၄	၂၆၀၆	၄.၅၆
										ဦးမောင်စိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၀၀	၇	၂၀၇	၀.၃၈
										ဦးကျော်စွာ(ခ)ဦးစိန်မောင်လှ	လီဆူအမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ (ဦးကျော်စွာပါတီ)	၁၄၈၃	၂	၁၄၈၅	၂.၇၁
										ဦးလှအေး	အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၁၁၉၆	၁၇	၁၂၁၃	၂.၂၂
										ဦးကျော်စွာ	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၆၂၃	၁	၁၆၂၄	၂.၉၇
										ဦးအောင်အောင်	တိုင်းရင်း(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ (T.N.D.P)	၂၉၇၀	၅	၂၉၇၅	၅.၄၄
၃	တိုင်းရင်းသား(၃)	၃၂၉၄၄	၂၈၃၀၄	၁၃၃၄	၂၁၆၃၇	၆၅.၆၀	၁၃၁၅	၁၃၁၅			၁၈၉၀၅	၁၃၃၇	၂၀၂၂၂	၆၂.၂၂	
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်း(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ (T.N.D.P)	၆၈၀	၆၇	၇၄၇	၃.၆၉
										ဒေါ်အောင်ဆန်းစု	လက်မဝါ အမျိုးသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၆၀၆	၄၉	၆၅၅	၃.၂၄
										ဦးကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၁၉၂	၄၈၁	၃၆၇၃	၁၀.၀၆
										ဦးကျော်စွာ	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၁၉၆၈	၅၂	၂၀၂၀	၉.၉၉
										ဦးကျော်စွာ	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၆၆၃	၂၅	၆၈၈	၃.၄၀
										ဦးကျော်စွာ(ခ)ဦးစိန်မောင်စိန်	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၃၅	၂၅	၅၆၀	၂.၄၇
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားလွှတ်တော်အမျိုးသားပါတီ	၁၃၄၃	၁၃၅	၁၃၅၈	၇.၃၁



၂၀၁၅ ငွေ့ကောက်ပွဲလွတ်တော်ဘေးသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဏ္ဍပံ့ရရှိမှု

ဒီဇင်ဘာ ၁၆၊ ၂၀၁၅

အချုပ်ပိုင်စာမျက်နှာ-၅

»»» စာမျက်နှာ ၄ ၄

စဉ်	မိမိအဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း ဦးရေ	မိမိအဖွဲ့အစည်း			မိမိအဖွဲ့အစည်း ရာခိုင်နှုန်း	လယ်/ပျောက်ခဲ့သော အတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါဝင်/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ပိုင်လုံး			ပိုင်လုံး ရာခိုင်နှုန်း								
			မိမိအဖွဲ့အစည်း	ကြီးကြပ်မှု	ပေါင်း		လယ်	ပျောက်ခဲ့	ပေါင်း			မိမိအဖွဲ့အစည်း	ကြီးကြပ်မှု	ပေါင်း									
၄	ပိုင်ပိုင်သမား(၂)	၃၀၀၅	၁၃၇၇	၁၂၉၉	၂၀၀၇၇	၆၇. ၁၆	၅၇၉	၅၇၉	ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့	၁၃၆၃	၄၀	၁၄၀၃	၆. ၉၄ %									
									ဦးကျော်မင်းမင်းသိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၇၇	၀၂	၂၈၉	၁. ၄၃ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၆၅၉	၃၆	၆၉၅	၃. ၅၄ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့(ရွာပေါင်း)	၁၉၀၀	၁၀၇	၂၀၀၇	၉. ၉၈ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၇၄	၂၈	၆၀၂	၃. ၈၅ %									
									၅	အင်ဂျင်နီယာမိမိအဖွဲ့အစည်း(၁)	၅၀၇	၅၀၇	၁၀၀	၆၀၄	၈၅. ၄၃	၇၂	၇၂	ဦးမိုးကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအဖွဲ့	၆၆၂	၂၇	၆၈၉	၃. ၃၉ %
																		ဦးမိုးကျော်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့အစည်း	၇၃	၃၇	၁၁၀	၃. ၅၂ %
																		ဦးမိုးကျော်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့အစည်း	၉၂၀	၂၆	၉၄၆	၄. ၉၁ %
																		ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၉၀၀	၂၉	၉၂၉	၄. ၆၃ %
																		ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၆၅၃	၄၆	၁၇၀၀	၈. ၅၂ %
																		ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၅၀၆	၈၀	၁၅၈၆	၇. ၈၅ %
																		ဦးမိုးကျော်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့(ရွာပေါင်း)	၁၀၇၃	၃၃	၁၁၀၆	၅. ၅၅ %
																		ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၇၃	၂၀	၅၉၃	၃. ၆၂ %
																		ဦးမိုးကျော်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့အစည်း(T.N.D.P)	၃၅၂	၁၄	၃၆၆	၁. ၅၅ %
ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၄၆	၇	၂၅၃	၁. ၅၀ %																		
၆	ကန်လွန်သမားမိမိအဖွဲ့အစည်း(၂)	၇၀၀	၄၃၀	၄	၄၄၃	၆၀. ၉၁	၄၈	၄၈	ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၅၇၃	၃၃	၆၀၆	၈. ၅၅ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၇	၀	၅၇	၀. ၁၃ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၇၃	၄	၅၇၇	၈. ၃၀ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၃	၄၂	၇၅	၁. ၀၅ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၃၃	၃	၃၆	၀. ၅၂ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၆	၅	၂၁	၁. ၂၅ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့အစည်း	၃၀၃	၄၄	၃၄၇	၅. ၀၃ %									
									၇	ကန်လွန်သမားမိမိအဖွဲ့အစည်း(၁)	၁၂၇၂၅	၅၇၅၅	၁၃၈၇	၆၀၂	၅၄. ၈၃	၁၅၃	၁၅၅	ဦးမိုးကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအဖွဲ့	၅၇၅၇	၁၃၀၀	၇၀၅၇	၅. ၅၅ %
																		ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၃၈၄	၁၈	၄၀၂	၃. ၁၃ %
																		ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀၉	၂၀	၂၂၉	၃. ၅၉ %
ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၈	၂၃	၄၁	၀. ၃၂ %																		
ဦးမိုးကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၂၀	၅၀	၇၀	၁. ၅၅ %																		
ဦးမိုးကျော်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့အစည်း	၇၂	၃	၇၅	၀. ၅၉ %																		
ဦးမိုးကျော်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့(ရွာပေါင်း)	၅၇၅၇	၁၃၀၀	၇၀၅၇	၅. ၅၅ %																		
၈	ကန်လွန်သမားမိမိအဖွဲ့အစည်း(၂)	၁၄၈၈၈	၇၅၅၃	၉၀၀	၈၄၅၃	၅၆. ၈၈	၅၈၆	၅၈၈										ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၇၅၉	၃၂၉	၂၀၈၈	၁. ၃၅ %
																		ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၉၃	၀၂	၉၅	၀. ၁၃ %
																		ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့(ရွာပေါင်း)	၁၀၀၇	၃၂	၁၀၃၉	၁. ၃၄ %
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအဖွဲ့	၄၀၀	၂၈	၄၂၈	၃. ၀၈ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၄၁၈	၃၅	၄၅၃	၃. ၂၄ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၄၀	၁၄	၁၅၄	၁. ၉၆ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၄၈၄	၅၅	၅၃၉	၆. ၈၈ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၂၄	၁၉	၂၄၃	၃. ၁၆ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၃၈	၈	၁၄၆	၁. ၈၆ %									
									၉	မိုးစွယ်သမားမိမိအဖွဲ့အစည်း(၁)	၅၈၇၄	၃၄၂၄	၉၂၀	၄၃၉၅	၇၄. ၈၂	၄၂၀	၄၃၃	ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအဖွဲ့	၂၂၂	၄၃	၂၆၅	၆. ၄၄ %
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့(ရွာပေါင်း)	၁၄၈	၂၆	၁၇၄	၄. ၃၆ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၅၁၆	၁၃၅	၆၅၁	၁၆. ၄၃ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့အစည်း	၁၄၄၈	၄၄၇	၁၈၉၅	၅၅. ၈၄ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၀၂	၂၀	၁၂၂	၃. ၀၈ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	လီဆူးအမျိုးသားဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့(ရွာပေါင်း)	၄၄၄	၄၀	၄၈၄	၁၂. ၂၂ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၅၃	၇	၆၀	၁. ၅၀ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၅၂	၁၉	၁၇၁	၄. ၃၂ %																		
ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၃၂	၁၈	၁၅၀	၃. ၉၉ %																		
၁၀	မိုးစွယ်သမားမိမိအဖွဲ့အစည်း(၂)	၅၇၅၅	၃၅၅၅	၃၀၄	၄၂၈၃	၈၁. ၁၉	၄၆၄	၄၆၄										ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအဖွဲ့	၁၃၂	၂၀	၁၅၂	၃. ၃၆ %
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၃၅	၃၉	၁၇၄	၄. ၆၀ %									
									ဦးစော(၁)ပိုင်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်း	၁၀၀	၆	၁၀၆	၁. ၉၄ %									



၂၀၁၅ ငွေ့ကောက်ပွဲလွတ်တော်အားခွဲဖွဲ့မှု ကိုယ်စားလှယ်ငွေအစားတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒပံ့ပိုးမှု

အချုပ်အုပ်စာမျက်နှာ-၈

ဒီဇင်ဘာ ၁၆၊ ၂၀၁၅

»» စာမျက်နှာ ၇ မှ

စဉ်	မိမိအဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း			ပထမ/ဒုတိယအဖွဲ့အစည်း			ကိုယ်စားလှယ်ငွေအစားတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒပံ့ပိုးမှု	ပါးစာ/ထပ်ပေါင်း	စုစုပေါင်း			ပိုင်ဆိုင်မှု	
			မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း			မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း	မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း		မိမိအဖွဲ့အစည်း၏အဖွဲ့အစည်း
၂၆	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၂)	၁၃၄၈၀	၈၅၂၈	၁၄၈	၈၆၇၆	၆၄	၃၆	၅၄၂	၅၄၂		၇၉၈၉	၁၄၅	၈၁၄၄	၇-၅၂%	
										ခေါ်ခေါ်ကုန်ပြိုင်	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်(T.N.D.P)	၁၀၄၄	၁၂	၁၀၅၆	၇-၅၂%
										ခေါ်ဥာသတတ်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၆၉	၆	၂၇၅	၁-၉၃%
										ဦးစိုးစံအောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၅၃၅	၁၅	၁၅၅၀	၁၀-၈၉%
										ခေါ်ဆိုင်အောင်	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၅၅၇	၆	၅၆၃	၃-၉၂%
										ဦးစိုးလှ	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၀၅	၆	၆၀၀	၄-၂၉%
										ခေါ်နီအိုင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၄၁	၉	၁၅၀	၁-၀၅%
										ဦးမင်းမင်း	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၄၃၃၃	၁၀၉	၄၄၄၂	၃၁-၂၉%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၂၂၅	၃၉	၁၂၆၄	၈-၈၈%
၂၆	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၂)	၁၃၄၈၀	၈၅၂၈	၁၄၈	၈၆၇၆	၆၄	၃၆	၅၄၂	၅၄၂		၇၉၈၉	၁၄၅	၈၁၄၄	၇-၅၂%	
										ခေါ်ခေါ်ခေါ်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၄၃၁	၂၈	၄၅၉	၅-၆၄%
										ဦးစိုးစံအောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၈၅၄	၂၆	၈၈၀	၁၀-၈၂%
										ဦးမင်းမင်း	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်(T.N.D.P)	၄၈၆	၉	၄၉၅	၆-၀၉%
										ဦးစိုးစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၅၅	၂	၅၇	၀-၀၅%
										ခေါ်စံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ် (ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများ)	၂၁၂	၂၂	၂၃၄	၃-၀၂%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၄၄	၃၈	၆၈၂	၈-၃၈%
										ဦးမင်းမင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၄၃၃၃	၇	၄၃၄၀	၅၀-၉၁%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၇၃	၀၃	၆၇၆	၈-၄၄%
၂၇	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၂၀၆၇၄	၁၂၂၀၃	၂၂၅၆	၁၄၄၅၉	၆၉	၉၄	၂၀၀၉၉	၅၆	၂၀၆၅		၁၀၀၃၀	၁၂၂၄	၁၁၉၉၄	
										ဦးမင်းမင်း	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၅၄၇	၄၆	၅၉၃	၄-၇၈%
										ဦးစိုးစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၀၉	၀၄	၃၁၃	၂-၆၁%
										ဦးစိုးစံအောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၇၃	၈၁	၇၅၄	၆-၀၃%
										ခေါ်စံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၃၁၉	၁၃၀	၁၄၄၉	၁၅-၂၅%
										ဦးစိုးစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၂၂	၃၉	၃၆၁	၂-၉၁%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၅၄၅	၃၄	၅၇၉	၄-၃၆%
										ဦးထွန်းစံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၁၉၇	၅၄	၂၂၅၁	၂၂-၀၃%
၂၈	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၁၉၂၆၂	၁၂၈၁၀	၁၈၇၀	၁၄၆၈၁	၇၆	၂၂	၁၂၅၀၃	၃၁၉	၁၅၇၉		၁၂၈၃၀	၁၀၉၂	၁၃၉၂၂	
										ဦးထွန်းစံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၈၇	၅၀၉	၃၃၅၉	၂၀-၂၅%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၄၄	၁၉၀	၄၃၄	၂-၀၅%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၄၄	၁၈	၆၆၂	၅-၀၄%
										ဦးထွန်းစံအောင်(ခ)ခေလန်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၂၀၉	၂၁၇	၃၄၂၆	၂၆-၀၉%
										ဦးထွန်းစံအောင်	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၀၈	၁၉	၂၂၇	၁-၃၂%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၄၁	၁၂	၃၅၃	၂-၆၉%
										ဦးထွန်းစံအောင်	လီထုအဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်(ရွှေတိုင်းရင်းသား)	၁၉၅၉	၁၁၁	၂၀၇၀	၁၅-၇၈%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၇၆	၃	၁၇၉	၁-၃၆%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၇၂	၀၃	၁၇၅	၁-၄၁%
၂၉	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၁၀၀၀	၆၆၈	၁၃၄	၈၀၂	၇၂	၁၉	၁၅	၀၇		၆၅၅	၁၃၀	၇၈၅		
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၇	၂၉	၉၆	၁-၂၅%
										ခေါ်မင်းမင်း	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၅၃	၄၁	၂၉၄	၃-၃၄%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၀၃	၁၅	၁၁၈	၁-၁၃%
										ခေါ်အောင်အောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၃၂	၄၅	၂၇၇	၃-၂၉%
၃၀	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၈၂၃	၄၈၇	၇၉	၅၂၆	၆၃	၉၀	၄၂	၄၂		၄၅၆	၂၈	၄၈၄		
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၈၂	၆	၁၈၈	၃-၈၄%
										ခေါ်စံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၁၉	၁၀	၁၂၉	၂-၈၆%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၅၁	၆	၅၇	၀-၃၈%
										ဦးထွန်းစံအောင်(ခ)ခေလန်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၀၄	၅	၁၀၉	၂-၅၂%
၃၁	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၂၉၄၄	၂၂၁၉	၁၃၄	၂၃၉၃	၈၁	၂၈	၈၅	၈၅		၂၁၇၆	၁၃၂	၂၃၀၈		
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၉၂၃	၆၃	၉၈၆	၄-၃၉%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၈	၂	၃၀	၁-၃၀%
										ဦးထွန်းစံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၀၃၃	၅၈	၁၀၉၂	၄-၃၄%
										ဦးထွန်းစံအောင်	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၈၆	၄	၉၀	၁-၉၀%
										ဦးထွန်းစံအောင်	လီထုအဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်(ရွှေတိုင်းရင်းသား)	၉၈	၅	၁၀၃	၄-၄၆%
၃၂	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၂၆၂၄	၁၇၀၇	၃၄၀	၂၀၄၈	၇၈	၀၅	၁၀၇	၁၀၇		၁၆၄၈	၂၈၃	၁၉၃၁		
										ဦးထွန်းစံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၆၄၅	၆၁	၇၀၆	၃-၆၆%
										ဦးထွန်းစံအောင်(ခ)ခေလန်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၅၀	၂၄	၂၇၄	၁-၃၉%
										ဦးထွန်းစံအောင်	တိုင်းရင်းသားများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၂၁	၁၃၅	၄၅၆	၂-၆၁%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၆	၄	၄၀	၂-၀၃%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၃၉၆	၅၉	၄၅၅	၂-၅၆%
၃၃	မိမိအဖွဲ့အစည်း(၃)	၃၇၁၆	၂၆၅၆	၄၁၄	၃၀၄၂	၈၂	၆၂	၉၇	၅	၁၀၂		၂၆၀၄	၃၆၄	၂၉၆၈	
										ဦးထွန်းစံအောင်	မည်လည်းမည်လည်းကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၇၆၉	၁၂	၇၈၁	၃-၉၉%
										ခေါ်စံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၄၂၆	၇၀	၄၉၆	၁-၆၃%
										ဦးထွန်းစံအောင်	ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၁၀၉	၆	၁၂၅	၀-၂၁%
										ဦးထွန်းစံအောင်	လီထုအဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်(ရွှေတိုင်းရင်းသား)	၁၀၂၅	၁၀၂	၁၁၂၇	၃-၆၁%
										ဦးထွန်းစံအောင်	အဖွဲ့အစည်းများအဖွဲ့အစည်းတက်မူပေါ်	၂၆၅	၅၅	၃၂၀	၁-၀၈%